
HamGhalam.com     NO  215         13  September  2021شماره شماره 215215          2222  شهریور   شهریور   14001400        1616 صفحه-  صفحه- 10001000 تومان تومان

»منشور حقوق و 
مسئولیت های زنان« 

چه قدر عملیاتی
 شده است؟

آسیب دیدن
 یک میلیون کارگر 
در روزهای کرونایی

رییسی در دیدار نخست وزیر عراق:

هفته نامههفته نامه
سیاسی ، اقتصادیسیاسی ، اقتصادی

تعامل گسترده اقتصادی بین تهران و بغداد 
به نفع دو ملت و توسعه منطقه می باشد

رئیس جمهوری اسلامی ایران و نخست وزیر عراق راه های ایجاد 
و  تقویت سطح همکاری ها  و  دو جانبه  روابط  در  و شتاب  تحرک 
هماهنگی های منطقه ای و بین المللی را در راستای منافع دو ملت و 

استقرار امنیت و ثبات در منطقه مورد تاکید قرار
ابراهیم رئیسی روز  به گزارش »هم قلم«، حجت الاسلام سید 
یکشنبه در دیدار مصطفی الکاظمی نخست وزیر عراق با بیان اینکه 
دو ملت ایران و عراق از اشتراکات گسترده و عمیق تاریخی فرهنگی 
از  فراتر  ملت  دو  روابط  داشت:  اظهار  هستند  برخوردار  مذهبی  و 
سطح جغرافیایی و همسایگی بوده و هیچ عاملی نمی تواند در پیوند 

ناگسستنی دو ملت خدشه ای ایجاد کند.
رئیسی با بیان اینکه ظرفیت همکاری دو کشور خیلی بیشتر از 
سطح کنونی است، گفت: ظرفیت های همکاری بین دو کشور مورد 
شناسایی و توافق قرار گرفته و اکنون زمان اجرایی کردن توافقات و 
تعامل گسترده اقتصادی به سود منافع دو ملت و توسعه منطقه ای 
است.رئیس جمهور همچنین با اشاره به لزوم توسعه هر چه بیشتر 
روابط تجاری و اقتصادی دو کشور، اجرای توافقات موجود بین تهران 
و بغداد از جمله اتصال خطوط ریلی شلمچه-بصره را مورد تاکید قرار 
داد و خواستار اجرای تعهدات عراق درخصوص مطالبات مالی ایران 
شد.رئیسی در ادامه با تاکید بر تداوم همکاری دو کشور در حوزه های 
راهبردی، به اجلاس بغداد اشاره کرد و گفت: جمهوری اسلامی ایران 
از نقش آفرینی منطقه ای عراق حمایت می کند و بدنبال تثبیت 
امنیت منطقه با محوریت ایران، عراق و کشورهای پیرامونی بدون 

مداخله نیروهای خارجی هستیم.
درون  گفت و گوهای  حامی  تهران  کرد:  تاکید  جمهور  رئیس 

منطقه ای، بدون مداخله بیگانگان است.
 رئیسی تصریح کرد: حضور نیروهای خارجی به ویژه آمریکایی ها 
در منطقه در هر یک از کشورهای منطقه مخل امنیت و ثبات در 

سطح منطقه است و هیچ سودی برای کشورهای منطقه ندارد و 
اجرای قانون مجلس عراق در این رابطه می تواند موثر باشد.

رئیسی همچنین مواجهه و بررسی قاطع ابعاد سیاسی و حقوقی 
ترور شهیدان حاج قاسم سلیمانی و ابو مهندس در مجامع حقوقی و 

بین المللی را مورد تاکید قرار داد.
رئیس جمهور با اشاره به ملاحظات دولت عراق درباره همه گیری 
سفر  زمینه  ممکن،  حد  تا  امیدواریم  داشت:  اظهار  کرونا  ویروس 

عاشقان اباعبدالله الحسین)ع( تسهیل شود.
مصطفی الکاظمی نخست وزیر عراق نیز در این دیدار با تاکید 
بر اینکه ارتباطات عمیق تاریخی، تمدنی و مذهبی، مناسبات ویژه 
ای در روابط ایران و عراق رقم زده است اظهار داشت: بغداد مصمم 
است سطح همکاری های خود در عرصه های مختلف بویژه اقتصادی 
و تجاری را هرچه بیشتر گسترش دهد و فعال کردن ظرفیت های 
توسعه روابط اقتصادی در همه بخش ها را با جدیت پیگیری خواهیم 
کرد.نخست وزیر عراق با استقبال از سخنان آیت الله رئیسی در مراسم 
تحلیف خاطرنشان کرد: سخنان شما درباره تعامل با همسایگان و 
کشورهای منطقه بسیار خوب و دقیق بود و این نگاه با استقبال سران 

دولت های منطقه مواجه شد.
الکاظمی همچنین با تقدیر از نقش ویژه حاج قاسم سلیمانی در 
مبارزه با تروریسم اظهار داشت: آمادگی داریم تا فعالیت تیم مشترکی 
که مسئله حقوقی این ترور را بصورت داخلی و بین المللی پیگیری 

می کند، تقویت کنیم.
نخست وزیر عراق همچنین با ارائه گزارشی از موفقیت آمیز بودن 
نقش  از  ایران  اسلامی  جمهوری  حمایت  خواستار  بغداد،  اجلاس 

آفرینی عراق در منطقه شد.
وی با اشاره به لزوم عملی کردن تعهدات کشورش در مقابل ایران، 

بر پیگیری سریع انجام کامل این تعهدات تاکید کرد.
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تحلیل العربی الجدید 
از سفر نخست وزیر عراق به تهران

سفر  اهداف  به  منابع  برخی  از  نقل  به  عربی  روزنامه  یک 
نخست وزیر عراق به تهران پرداخت.

به گزارش »هم قلم«، روزنامه العربی الجدید به نقل از برخی 
وزیر  نخست  الکاظمی،  مصطفی  سفر  درخصوص  آگاه  منابع 
عراق به تهران نوشت: الکاظمی در رابطه با چهار مساله مهم 
انرژی،  انتخابات عراق،  ایرانی رایزنی خواهد کرد؛  با مسئولان 
ایران  میان  میانجیگری  و  عربستان  و  ایران  میان  میانجیگری 

و آمریکا.
این منابع که خواستار عدم فاش شدن نامشان شده اند تاکید 
کردند: ایران سه هفته پیش به طور ناگهانی صادرات گاز خود به 
عراق را به طور گسترده کاهش داد و دلیل آن عدم پرداخت پول 
این گاز از سوی عراق است که این امر منجر به کاهش تولید برق در 
عراق شد. مصطفی الکاظمی در این سفر تلاش می کند که طرف 
ایرانی را قانع کند تا صادرات گاز به همان حجم گذشته بازگردد و با 
توجه به تحریم های آمریکا و مشکل تبادلات مالی و بانکی با ایران، 

راه حل هایی برای پرداخت پول ایران ایجاد شود. 
این منابع در خصوص مساله میانجیگری بغداد میان تهران و 
ریاض گفتند: الکاظمی در این سفر پیشنهادات جدیدی را مطرح 
خواهد کرد تا وساطت را به پیش ببرد و با توجه به عدم موفقیت 
عراق در قانع کردن سران دو کشور برای مشارکت در کنفرانس 
بغداد و همچنین عدم برگزاری نشست دوجانبه میان وزرای خارجه 
دوکشور در حاشیه این نشست، تلاش می کند نتایج عملی را 

محقق کند.
ادامه در صفحه 4

تا پایان مهر
لایحه رتبه بندی معلمان 

به تصویب می رسد
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پناهجویان افغان در ایران
 مشتاق بازگشت 

به خانه

چهارماه است که 
محیط بانان 

حقوق نگرفته اند
صفحه 9

انتقال کارخانه کربن و 
فولاد اکسین به خارج از 
استان خط قرمز ما است
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سید ابراهیم رئیسی روز یکشنبه در جلسه هیأت دولت 
با تأکید بر اینکه دولت از نقد منصفانه و سازنده استقبال 
می کند، اظهار داشت: نقد منصفانه را باعث رشد و ارتقاء 
آستانه  باید  اجرایی  مدیران  و  می دانیم  کشور  در  امور 
تحمل خود را در مواجهه با انتقادها بالا ببرند، چرا که 
انتقاد درست می تواند نسبت به اصلاح کاستی ها و نواقص 

مفید باشد.
از پایگاه اطلاع رسانی  به گزارش »هم قلم« به نقل 
دولت، رئیس جمهور همچنین با گرامیداشت روز ملی 
سینما، توجه ویژه به اصحاب هنر را ضروری دانست و 
گفت: باید نسبت به مشکلات حرفه ای و حتی شخصی و 
معیشتی اصحاب هنر توجه ویژه داشته باشیم. لازم است 
وزیر محترم ارشاد، مشکلات حرفه ای و شخصی جامعه 

هنری کشور را پیگیری کند.
 رئیسی ضمن بیان اینکه سینما ابزاری است که باید 
در خدمت انقلاب و تبیین فرهنگ غنی اسلامی و ایرانی 
قرار بگیرد از اصحاب سینما خواست در تبیین گفتمان 

انقلاب اسلامی و امیدآفرینی در جامعه پیشگام باشند.
وی افزود: تأثیرگذاری مفاهیمی که با ابزار فیلم و هنر 
منتقل می شود، بسیار بیشتر از هزاران ساعت سخنرانی 

است.
ناوگروه ۷5  دریانوردی  مأموریت  ادامه،  در  رئیسی   
و  ارزشمند  بسیار  اقدامی  را  اسلامی  جمهوری  ارتش 
قابل تقدیر دانست و اظهار کرد: این مأموریت افتخارآمیز 
داخلی  توانمندی  بر  تکیه  با  که  داد  نشان  دریانوردی، 
می توان تولید قدرت کرد و همچنین شجاعت در برخورد 
با چالش ها را به رخ همگان کشید و این حضور برجسته، 
پیام امیدبخشی برای مردم ایران و مستضعفان جهان و 

خار چشمی بر دشمنان بود.
رئیسی اقدام وزارت صنعت و معدن و تجارت را در 
کاهش قیمت سیمان بسیار پسندیده و امیدبخش خواند 
و اظهار کرد: همه مسئولان باید تلاش کنند قیمت کالاها 
بویژه کالاهای معیشتی مردم به هیچ عنوان گران نشود 
و ضمن تلاش در جهت برقراری ثبات در بازار باید در 

راستای کاهش قیمت ها تلاش کرد.
کشور  وزیر  پیشنهاد  جلسه،  این  در  همچنین   
درخصوص استانداری حسین مدرس خیابانی برای استان 

سیستان و بلوچستان به تصویب رسید.
 رئیسی خطاب به استاندار جدید استان سیستان و 

بلوچستان چهار موضوع را مورد تاکید قرار داد:
1- حفظ و ارتقاء وحدت و برادری موجود بین اقوام 
اقدامات  از  پیشگیری  و  استان  در  موجود  مذاهب  و 
تفرقه افکنانه جریان های افراطی، به لحاظ اینکه اقوام بلوچ 
و سیستان و مردم شیعه و سنی استان درسالیان متمادی 

با همدیگر زندگی برادرانه داشته اند.
2- استفاده از نیروهای کارآمد بومی و ظرفیت منابع 

انسانی توانمند و شایسته استان بالاخص جوانان.
۳- تأکید بر ارتقاء امنیت مرز و استان با کمک و همت 

مردم منطقه به عنوان مرزداران شایسته کشور.
4- ساماندهی و ضابطه مند نمودن مبادلات مرزی و 

سوخت بری.

رییس جمهوری: 
نقد منصفانه را باعث رشد و ارتقاء 

امور در کشور می دانیم
نقد  از  دولت  اینکه  بر  تأکید  با  جمهوری  رییس   
منصفانه و سازنده استقبال می کند، اظهار داشت: نقد 

منصفانه را باعث رشد و ارتقاء امور در کشور می دانیم 
و مدیران اجرایی باید آستانه تحمل خود را در مواجهه با 
انتقادها بالا ببرند چرا که انتقاد درست می تواند نسبت به 

اصلاح کاستی ها و نواقص مفید باشد.
به گزارش »هم قلم« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
روز  رئیسی  ابراهیم  سید  آیت الله  جمهوری،  ریاست 
یکشنبه در جلسه هیأت دولت با گرامیداشت روز ملی 
سینما، توجه ویژه به اصحاب هنر را ضروری دانست و 
گفت: باید نسبت به مشکلات حرفه ای و حتی شخصی و 
معیشتی اصحاب هنر توجه ویژه داشته باشیم. لازم است 
وزیر محترم ارشاد، مشکلات حرفه ای و شخصی جامعه 

هنری کشور را پیگیری کند.
رئیسی ضمن بیان اینکه سینما ابزاری است که باید در 
خدمت انقلاب و تبیین فرهنگ غنی اسلامی و ایرانی قرار 
بگیرد از اصحاب سینما خواست در تبیین گفتمان انقلاب 

اسلامی و امیدآفرینی در جامعه پیشگام باشند.
وی افزود: تأثیرگذاری مفاهیمی که با ابزار فیلم و هنر 
منتقل می شود، بسیار بیشتر از هزاران ساعت سخنرانی 

است.
 ۷5 ناوگروه  دریانوردی  مأموریت  ادامه،  در  رئیسی 
ارتش جمهوری اسلامی را اقدامی بسیار ارزشمند و قابل 
تقدیر دانست و اظهار داشت: این مأموریت افتخارآمیز 
داخلی  توانمندی  بر  تکیه  با  که  داد  نشان  دریانوردی، 
می توان تولید قدرت کرد و همچنین شجاعت در برخورد 
با چالش ها را به رخ همگان کشید و این حضور برجسته، 
پیام امیدبخشی برای مردم ایران و مستضعفان جهان و 

خار چشمی بر دشمنان بود.
رئیسی اقدام وزارت صنعت و معدن و تجارت را در 
کاهش قیمت سیمان بسیار پسندیده و امیدبخش خواند 
و اظهار داشت: همه مسئولین باید تلاش کنند قیمت 
کالاها بویژه کالاهای معیشتی مردم به هیچ عنوان گران 
نشود و ضمن تلاش در جهت برقراری ثبات در بازار باید 

در راستای کاهش قیمت ها تلاش کرد.
کشور  وزیر  پیشنهاد  جلسه،  این  در  همچنین 
درخصوص استانداری حسین مدرس خیابانی برای استان 

سیستان و بلوچستان به تصویب رسید.
 رئیسی خطاب به استاندار جدید استان سیستان و 

بلوچستان چهار موضوع را مورد تاکید قرار داد:
1- حفظ و ارتقاء وحدت و برادری موجود بین اقوام 
اقدامات  از  پیشگیری  و  استان  در  موجود  مذاهب  و 
تفرقه افکنانه جریان های افراطی، به لحاظ اینکه اقوام بلوچ 

و سیستان و مردم شیعه و سنی استان در
سالیان متمادی با همدیگر زندگی برادرانه داشته اند.

2- استفاده از نیروهای کارآمد بومی و ظرفیت منابع 

انسانی توانمند و شایسته استان بالاخص جوانان.
۳- تأکید بر ارتقاء امنیت مرز و استان با کمک و همت 

مردم منطقه به عنوان مرزداران شایسته کشور.
4- ساماندهی و ضابطه مند نمودن مبادلات مرزی و 

سوخت بری.

 شورای راهبردی دانش بنیان 
 به ریاست رییس جمهوری تشکیل می شود

رییس کمیته پژوهش و فناوری مجلس از تشکیل 
سید  الله  آیت  ریاست  به  دانش بنیان  راهبردی  شورای 

ابراهیم رییسی، رییس جمهوری خبر داد.
آخرین  درباره  اختیاری  اسفندیار  ایسنا،  گزارش  به 
کلیات  بنیان گفت:  دانش  تولید  وضعیت طرح جهش 
طرح جهش تولید دانش بنیان، در شور اول به تصویب 
صحن علنی مجلس و در شور دوم، جزئیات آن در 20 
ماده به تصویب کمیسیون آموزش، تحقیقات و فناوری 
رسید و در حال ویرایش نهایی برای قرار گرفتن در دستور 

کار صحن علنی است.
نماینده مردم زرتشتیان در مجلس شورای اسلامی 
درباره ضرورت تدوین این طرح، بیان کرد: با توجه به 
گسترش شرکت های دانش بنیان و نیازهای به وجود آمده 
برای این ستون اقتصادی کشور، جهت رفع مشکلات در 
این موضوع و به خصوص به روز کردن قانون حمایت از 
شرکت های دانش بنیان که در سال 1۳89 تصویب شده، 

این طرح تدوین و ارائه شده است.

کاهش درگیری شرکت های دانش بنیان با 
بوروکراسی اداری

وی افزود: در این طرح، حمایت های قانونی و مورد 
نیازی که در آن قانون نیامده است یا در آن قانون، مشکل 
تفسیر داشت، بطور شفاف آورده شده است. در ضمن 
به گونه ای ساختارها تغییر کرده که شرکت های دانش 
بنیان، درگیری کمتری با بوروکراسی اداری داشته باشند 
و حمایت از اقتصاد دانش بنیان جزو وظایف کابینه دولت 

نیز باشد.

بدنه دولت موظف به همکاری با شرکت های 
دانش بنیان می شوند

این  به  پاسخ  در  یازدهم  مجلس  در  مردم  نماینده 
سئوال که آیا با تصویب این طرح در ساختار دولت نیز 
تغییری ایجاد خواهد شد یا خیر، بیان کرد: ساختار دولت 
تغییر نمی کند ولی وظایف برخی از اعضای کابینه تغییر 
کرده و همراهی با مباحث اقتصادی دانش بنیان در این 
وظایف پررنگ تر دیده شده است. این نیاز مهم کشور 

رئیسی در جلسه هیات دولت: 

مدیران اجرایی آستانه تحمل خود را در مواجهه با انتقادها بالا ببرند
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رئیسی در دیدار برگزیدگان و فرهیختگان خراسان جنوبی:
 دولت اجازه نمی دهد بخش های تولیدی درحال رشد 

از واردات بی رویه آسیب ببینند

بوده که باید بدنه اجرایی کشور نیز با نگاه ویژه با این ستون اقتصادی 
همکاری کنند.

ایجاد شورای راهبری دانش بنیان 
به ریاست رئیس جمهوری

اختیاری درباره اینکه گفته شده با تصویب این طرح، شورای جدیدی 
تحت عنوان شورای راهبری دانش بنیان به ریاست رئیس جمهوری، 
دبیری و نایب رئیسی معاون علمی و فناوری رئیس جمهوری تشکیل 
می  شود، گفت: در این شورا که علاوه بر رییس جمهوری و معاون علمی 
و فناوری، چند وزیر نیز حضور دارند، وظایف متعددی تعریف شده که 
مهمترین آن، تدوین برنامه های اجرایی است که شرکت های دانش 
بنیان به آن نیاز دارند. به عبارت بهتر، غیر از سیاستگذاری برای این 
شرکت ها که در اختیار شورای عالی علوم، تحقیقات و فناوری است، کلیه 
امور و هماهنگی های دیگر مربوط به اقتصاد دانش بنیان در چارچوب 

قانون، جزو وظایف این شورا است.
 افزایش اعتبار ۳ هزار میلیارد تومانی 

صندوق نوآوری  و شکوفایی
به نقل از معاونت علمی ریاست جمهوری، رئیس کمیته پژوهش 
و فناوری کمیسیون آموزش، تحقیقات و فناوری مجلس در پاسخ به 
این سئوال که آیا برای صندوق نوآوری  و شکوفایی تکلیف و وظیفه 
جدیدی تعیین شده است، بیان کرد: در این قانون به سرمایه صندوق، 
۳0 هزار میلیارد ریال اضافه شده و جهت همکاری بخش های مختلف 

بازار سرمایه کشور با این صندوق، مواد قانونی آورده شده است.
 هیات دولت به استاندار منتخب سیستان و بلوچستان 

رأی اعتماد داد
 هیات دولت به ریاست آیت الله سید ابراهیم رئیسی رییس جمهوری 

به استاندار منتخب سیستان و بلوچستان رأی اعتماد داد.
به گزارش »هم قلم« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی دفتر هیات دولت، 
در این جلسه اعضای دولت پس از بررسی سوابق اجرایی و مدیریتی 
حسین مدرس خیابانی به وی به عنوان استاندار سیستان و بلوچستان 
رأی اعتماد دادند.مدرس خیابانی دارای مدرک کارشناسی مهندسی 
دکترای  دوره  و  صنایع  مهندسی  ارشد  کارشناسی  متالوژی،  و  مواد 

مدیریت استراتژیک است.
وی پیش از این در سِمت هایی همچون سرپرستی و قائم مقامی 
وزارت صنعت، معدن و تجارت، مسئول لجستیک و عضو ستاد ملی 
کرونا، عضو ستاد اقتصادی دولت و دبیر ستاد تنظیم بازار کشور فعالیت 
پیشنهادهای  از  تعدادی  دولت  اعضای  جلسه،  ادامه  است.در  داشته 

دستگاه های اجرایی را بررسی و به تصویب رساندند
 .موافقت دولت با اصلاح آیین نامه اجرایی نحوه 

صدور مجوز فعالیت های صنایع دستی و فرش دستباف
هیات وزیران به منظور تأمین نظر رئیس مجلس شورای اسلامی، 
با پیشنهاد معاونت حقوقی رییس جمهوری مبنی بر اصلاح آیین نامه 
از هنرمندان، استادکاران و فعالان  قانون حمایت  اجرایی ماده )14( 
صنایع دستی با محوریت نحوه صدور مجوز فعالیت های صنایع دستی و 

فرش دستباف موافقت کرد.
بر این اساس، متقاضیان مجوزهای مندرج در ماده )۳( قانون فوق 

باید دارای شرایط زیر باشند:
- تابعیت ایران و یا دارا بودن گذرنامه و پروانه کار برای اتباع خارجی

- داشتن حداقل )18( سال سن
- داشتن کارت پایان خدمت وظیفه عمومی یا معافیت دایم و یا 
گواهی معافیت تحصیلی برای آقایان به استثنای مواردی که از مصادیق 

پروانه کسب و اجازه اشتغال نیستند
- امکان بهره برداری قانونی از محل فعالیت حسب نوع مجوز

همچنین اداره نظارت بر اماکن عمومی نیروی انتظامی جمهوری 
اسلامی ایران موظف است با توجه به نظر کارگروه رسیدگی به تخلفات 
و حسب مورد برابر اعلام اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی استان و اداره کل صنعت، معدن و تجارت استان، از ادامه فعالیت 

واحدهای متخلف جلوگیری کند.
  تعیین نماینده و اعلام نظر دولت درخصوص

 تعدادی از طرح های نمایندگان مجلس
هیات دولت در ادامه، ضمن اعلام نظر درخصوص تعدادی از طرح 
های نمایندگان مجلس شورای اسلامی، نمایندگان خود را برای پیگیری 

موضوعات مربوط تعیین کرد.

رئیس جمهور جمعه شب در دیدار برگزیدگان 
و فرهیختگان خراسان جنوبی، گفت: حضور مردم 
این استان در همه عرصه ها به ویژه میدان عمل 
به وظیفه الهی و سیاسی، مثال زدنی است و در 
همه ادوار نمونه حضور در صحنه، وظیفه شناسی، 
بصیرت، نگاه به آینده کشور و نگاه به روزنه های 
کشور  مردم  برای  حضورشان  و  بوده اند  امید 

امیدآفرین شده است.
به گزارش »هم قلم«، ئیس جمهور در ادامه 
برنامه  سخنرانان  از  برخی  اظهارات  به  اشاره  با 
در تبیین وضع موجود و شاخص هایی که کشور 
تحویل دولت جدید شده است، افزود: فرهیختگان 
و صاحبنظران به ویژه اقتصاددان ها که خودشان 
شرایط را کاملا درک می کنند، برای مردم تبیین 
کنند که شرایطی که به دولت تحمیل می شود، چه 
شرایطی است.رئیسی با بیان اینکه دل های مومنان 
متوجه به حق و عدالت است، تصریح کرد: این توجه 
به اجرای عدالت جمعیت عظیم و سرمایه اجتماعی 
قابل توجهی را به عنوان پشتوانه دولت ایجاد کرده 
و به امید خدا با این پشتوانه و با دعاهای خیر مردم 
برای رفع مشکلات، باز شدن گره ها، ایجاد گشایش 

در زندگی مردم تلاش خواهیم کرد.
رئیس جمهور اظهار داشت: هرکسی در هر کجا 
به نام نظام اسلامی خدمت می کند، باید تلاشش 

این باشد که در جامعه اعتمادآفرینی کند.
رئیسی درباره اظهارات یکی دیگر از سخنرانان 
و  حقوق  گفت:  شهروندی  حقوق  رعایت  درباره 
تکالیف مردم و دولت متقابل است. زمینه سازی 
استیفای این حقوق به عنوان یک کار مهم بر عهده 
دولت است که باید همه مسئولین و دولتمردان آن 

را دنبال کنند.
رئیس جمهور در ادامه با بیان اینکه خراسان 
جنوبی با وجود کمبود نزولات آسمانی و خشکسالی 
ظرفیت های بسیاری در عرصه معدنی دارد، اضافه 
کرد: پژوهشکده ها باید روی محصولات کشاورزی 
مثل زعفران، زرشک و عناب فعال شوند و دولت 
ظرفیت ها  این  از  تا  می کند  حمایت  آنها  از  هم 

بهره برداری مناسب تری شود.
رئیسی جذب سرمایه گذاران داخلی و خارجی 
را از دیگر برنامه ها برای توسعه خراسان جنوبی 
برشمرد که باید در عمل دنبال شود و اظهار داشت: 
همین معدنی که امروز از آن بازدید کردیم ظرفیت 
تکمیل  آن  زیرساخت های  اگر  که  دارد  بسیاری 
شود، چند برابر نیروی شاغل فعلی می توانیم در 
آن معدن نیرو جذب کنیم و همین معدن می تواند 
نیاز کشور به زغال سنگ در بخش های مختلف 
را که در حال حاضر بخشی از آن وارد می شود، 
تامین کند.رئیس جمهور تصریح کرد: برای رفع 
مشکل کم آبی استان انتقال آب از دریای عمان باید 
به عنوان یک کار ضروری دنبال شود. باید زمان 
اجرای این پروژه کوتاه تر شود تا زودتر به نتیجه 
برسد. همچنین استفاده از آب های ژرف یکی دیگر 
از برنامه ها برای رفع مشکل کم آبی استان هایی مثل 
خراسان جنوبی است. همچنین ستاد احیای قنوات 
در استان باید سریع تر فعال شود و مسئولین دولتی 
کنند. خراسان جنوبی  این ستاد حمایت  از  هم 
می تواند مرکزیت فعال شدن ستاد احیای قنوات 

کشور باشد.
رئیسی، گفت: آمیختگی زندگی عزیزان سنی 
و شیعه ساکن استان با فرهنگ دینی باعث شده 

و  باشند  داشته  مصونیت  تهدیدات  برابر  در  آنها 
این بسیار مهم است، دینداری و ولایتمداری، رمز 
صیانت از مردم و آسیب ناپذیری در برابر تهدیدات 
فرهنگی و تهدیدات مختلفی است که نسبت به 

استان وجود دارد.
رئیسی در بخش دیگری از سخنانش با تاکید 
بر لزوم حمایت از مراکز تولیدی افزود: باید مالیات 
را برای فعالیت های اقتصادی غیرمولد وضع کنیم. 
فعالیت های مولد باید مالیات کمتری بپردازند تا 
رونق بیشتری داشته باشند. درباره این مساله در 
دولت برنامه ریزی و اجرای آن دنبال خواهد شد. 
داخلی سازی،  برای  کاری  و  ساز  باید  همچنین 
حمایت از تولید داخلی و افزایش صادرات ایجاد 
شود.رئیس جمهور با بیان اینکه تحریم برای زندگی 
مردم مشکلاتی ایجاد کرد، اما برخی از این تهدیدها 
فرصت ها ساختند، اظهار داشت: تولید تایر و لوازم 
خانگی از جمله صنایعی بود که از تحریم ها فرصتی 
برای رشد خود خلق کردند. دولت اجازه نخواهد 
حال  در  تولیدی  بخش های  بی رویه  واردات  داد 
رشد کشور را تحت تاثیر قرار دهد. داخلی سازی 
باید در کشور رونق پیدا کند. این سیاست دولت 
است و با قوت دنبال خواهد شد.رئیسی در ادامه 
با طرح این سوال که چه مقدار از ارز ترجیحی 
تخصیص داده شده برای واردات نهاده های دامی 
سر سفره مردم آمد؟ تصریح کرد: به دلیل فقدان 
نظارت درست، این ارز به جای اینکه سهولتی در 
زندگی مردم ایجاد کند، به دست دلالان افتاد و به 
جای اینکه گوشت و مرغ و بسیاری از کالاها به 
خوبی و با قیمت مناسب به دست مردم برسد، فقط 
دلالان از آن سود بردند. این مسئله را در دولت 
بررسی می کنیم. تا کنون سه چهار جلسه ستاد 
هماهنگی اقتصادی به این مساله اختصاص پیدا 

کرده و موضوع در دستور کار است.
رئیس جمهور با تاکید بر اینکه حتما موظف 
هستیم،  فرمودند،  امر  رهبری  آنچه  اجرای  به 
به تهیه پیوست عدالت  خاطرنشان کرد: موظف 
تصمیم سازی ها  و  تصمیم گیری ها  همه  برای 
هستیم. تخصیص ارز چه برای نهاده های دامی و 
چه برای هر کالایی باید با یک نگاه عدالت محور 
و معطوف به سفره مردم انجام شود. وضعیتی که 
در این رابطه شکل گرفت و موجب گله مندی شده 

است، حتما بررسی می شود.
ایجاد  به  نسبت  اظهارامیدواری  با  رئیسی 
و  تصمیم گیری ها  روند  تبیین  و  دربازار  ثبات 
مسائل  تبیین  مردم گفت:  برای  تصمیم سازی ها 
برای مردم مساعدت آنها را به دنبال دارد. مساله 
هدفمند کردن یارانه ها مساله مهمی است که مورد 
اخذ  با  این موضوع حتما  دارد.  قرار  توجه دولت 
نظر کارشناسی همه صاحب نظران در بخش های 
اجرایی و دانشگاهی پیگیری خواهد شد و مردم در 

جریان آن قرار خواهند گرفت.
دولت  بنای  اینکه  بر  تاکید  با  رئیس جمهور 
کارشناسی  نظرات  همه  از  بهره گیری  سیزدهم 
که  مهمی  اهداف  از  یکی  کرد:  اضافه  است، 
دولت دارد مردمی سازی و ساختن ایران قوی بر 
مبنای آن است که برای این منظور همه مردم 
و بخش های مختلف باید نقش آفرینی و مشارکت 
کنند تا دولت بتواند به وظایف خود عمل کند. 
امیدوارم نشست های بعدی، گزارشی باشد نسبت 

به آنچه در این جلسه اعلام کردیم.
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وزیر  به  نامه ای  در  کشور  محاسبات  دیوان 
طرح  مانند  وظایف  از  برخی  کرد:  اعلام  کشاورزی 
توسعه  هوشمند،  کنتور  نصب  کشت،  الگوی 
درستی  به  هیچیک   ... و  آبیاری  نوین  سامانه های 

مطابق اهداف قانون گذار عملیاتی نشده اند.
به گزارش »هم قلم«،  دفتر روابط عمومی و امور 

بین الملل دیوان محاسبات کشور اعلام کرد:
ضرورت  و  جدید  دولت  استقرار  به  توجه  با 
مردم،  به  بهتر  خدمت  جهت  مناسب  بسترسازی 
راستای تحقق شعار سال »تولید، پشتیبانی ها،  در 
مانع زدایی ها« و براساس یافته های استخراج شده از 
بر آسیب  مبتنی  تولید  با  مرتبط  قانون  عملکرد ۷ 
شناسی چالش ها و بررسی موانع شناسایی  شده در 
از  بعُد مقرراتی  و  قانونی  بعُد خلاء  از  اجرا  حوزه ی 
جمله آئین نامه ها و موضوع ترک فعل دستگاه های 
کلی  سیاست های  پیگیری  جهت  نیز  و  اجرایی، 
وظایف  همچنین  و  مقاومتی  اقتصاد  برنامه های  و 
قانونی و اختیارات وزارتخانه ها، اقدام تحولی جدیدی 

در دستور کار قرار گرفته است.
کشور  محاسبات  دیوان  گزارش،  این  اساس  بر 
ارسال  با  حرفه ای،  نظارتی  سازمان  یک  عنوان  به 
مربوطه،  وزرای  تک  تک  به  جداگانه  نامه های 
با  مرتبط  تحقق نیافته  و  تحقق یافته  موارد  اهم 
دستگاه های ذیربط به همراه وظایف مغفول مانده و 
نیز پروژه های فاقد عملکرد موثر و کارآمد را به اطلاع 
آنان می رساند تا سیاست گذاری جدید آنان با اسناد 

بالادستی انطباق بیشتری داشته باشد.
از  جامع  گزارش  ارائه ی  اقدام،  این  از  هدف 
وضعیت دستگاه های تحت امر وزارتخانه ی مربوطه و 
آشنایی هرچه بیشتر آنها با احکام قانونی است که به 
هر دلیل، با اجرای ناقص و یا عدم اجرا همراه شده اند 
و به همین جهت، فاقد کارایی و اثربخشی لازم ناشی 
از عدم اجرا بوده است. در واقع، دیوان محاسبات با 
اتخاذ سیاست پیشگیری به جای مچ گیری، درصدد 
به ملت  به دولت جدید جهت خدمت موثر  کمک 

بزرگ ایران است.
نامه های ارسالی به  نکته قابل توجه این که در 
وزرای محترم تاکید شده است که مبنای رسیدگی 
و  رعایت  مالی،  حوزه های  در  محاسبات  دیوان 
عملکرد، قوانین و اسناد بالادستی است که به مقام 

ارشد هر وزارتخانه یادآور شده است.
نامه ای  اقدام،  نخستین  در  است  ذکر  به  لازم 
خطاب به وزیر جدید جهادکشاورزی ارسال شد که 
طی آن، یافته های مهم و دارای اولویت مرتبط با این 

وزارتخانه درج گردیده است.
با  مرتبط  اقدامات  برخی  گزارش  این  مطابق 
احکام قانونی در حد اقدام اولیه بوده است که از آن 
جمله می توان به زیرساخت لازم در سامانه شناسه 
اجرای  صادراتی،  خوشه های  ایجاد  )بازارگاه(،  کالا 
آبخوان،  و  خاک  از  حفاظت  و  آبخیزداری  عملیات 
افزایش ضریب ماشینی کردن سالانه حداقل دوازده 
بخار در هکتار، کاهش حداقل  صدم )0.12( اسب 
10 درصدی شکاف قیمت دریافتی تولیدکنندگان 
این  نهائی  کنندگان  مصرف  پرداختی  قیمت  و 

محصولات اشاره کرد.
ضمن اینکه برخی از وظایف مانند طرح الگوی 
کشت و ارتقای بهره وری آب و کشت نصب کنتور 
افزایش  آبیاری،  نوین  توسعه سامانه های  هوشمند، 
اساسی  راهبردی  محصولات  خوداتکایی  ضریب 
گذار  قانون  اهداف  مطابق  درستی  به  هیچیک  

عملیاتی نشده اند.

اولین نامه دیوان محاسبات کشور برای وزیر جهادکشاورزی پیام فرمانده معظم کل قوا در پی 
بازگشت ناوگروه ۷۵ نیروی دریایی

بازگشت  تبریک  با  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
مقتدرانه و عزت آفرین ناوگروه ۷5 نیروی دریایی ارتش 
از مأموریت تاریخ سازِ دریانوردیِ پهنه  اقیانوس اطلس، 

از فرمانده و یکایک کارکنان آن قدردانی کردند.
به گزارش »هم قلم«، متن پیام فرمانده معظم کل 
ارتش  فرمانده کل  امیر سرلشکر موسوی  به  قوا که 

جمهوری اسلامی ایران ابلاغ شد، به این شرح است:
بسمه تعالی

بازگشت مقتدرانه و عزت آفرین ناوگروه ۷5 نیروی 
دریایی ارتش جمهوری اسلامی ایران از مأموریت خطیر 
دریانوردی پهنه ی اقیانوس اطلس را که برای اولین بار 
انجام شده است، تبریک  در تاریخ دریانوردی کشور 
می گویم. امروز بحمدالله ارتش جمهوری اسلامی ایران 
با کارکنان بصیر، غیور و خستگی ناپذیر خود در صحنه 
حاضر است و آماده ی مجاهدت در راستای اهداف بلند 
انقلاب شکوهمند اسلامی می باشد. این توانمندی ها 
را حفظ کنید و ارتقاء دهید. مراتب تشکر و قدردانی 
اینجانب را به فرمانده و یکایک کارکنان عزیز ناوگروه و 

دست اندرکاران برسانید.

تحلیل العربی الجدید 
از سفر نخست وزیر عراق به تهران

ادامه از صفحه اول
این منابع  با بیان این که بغداد تلاش می کند تا 
ایران و  در مرحله بعدی دیداری میان وزیران خارجه 
عربستان برگزار کند و عربستان پیش از این پیشنهاد 
داده بود که حسین امیرعبداللهیان ، وزیر خارجه ایران به 
ریاض سفر کند، مدعی شدند که  طرف ایرانی این مساله 
را نپذیرفت و خواستار سفر فیصل بن فرحان ،وزیر خارجه 
سعودی به تهران شد. بعد از نشست منطقه ای بغداد 
به این نتیجه رسیدند که دیدار باید در یک کشور ثالث 
برگزار شود و آن عراق است.این منابع مطلع همچنین با 
بیان این که وزیر خارجه ایران در حاشیه نشست بغداد 
گفت وگوهای مفصلی با شیخ صباح خالد الحمد الصباح، 
نخست وزیر کویت انجام داد و طرف کویتی نیز دیدار 
مشابهی با وزیر خارجه سعودی داشت، ادعا کردند که 
پیام میان دو طرف رد و بدل شد و این پیام ها و تماس 
ها منجر به ایجاد فضای مثبتی برای برگزاری نشست 
دوجانبه میان وزرای خارجه ایران و عربستان شده است.

در خصوص وساطت بغداد میان تهران و واشنگتن 
منابع العربی الجدید ادعا کردند: عراق از زمان روی کار 
آمدن الکاظمی به یک واسطه میان دو طرف تبدیل شده 
است و پیام های متعددی میان آن ها رد و بدل شده 
است.به ادعای این منابع، هیات عراقی به ریاست برهم 
صالح رئیس جمهور این کشور که برای شرکت در مراسم 
تحلیف رئیسی مشارکت کرد و فواد حسین، وزیر خارجه 
سوی  از  پیامی  حامل  داشت  آن حضور  در  نیز  عراق 
آمریکا برای ایران بود. محتوای این پیام تشویق تهران 
به ازسرگیری سریع مذاکرات غیر مستقیم ایران و آمریکا 
در وین است و وزیر خارجه عراق پنج روز بعد به تهران 

بازگشت تا پاسخ ایران به پیام آمریکا را دریافت کند.
برای  هایی  شرط  ایران  که  اند  مدعی  منابع  این 
آمریکا  است.   کرده  وضع  وین  مذاکرات  ازسرگیری 
نیز  خواهان افزایش تنش با ایران از طریق صدور یک 
قطعنامه بین المللی نیست زیرا می ترسد که این امر  
مانع ازسرگیری مذاکرات شود بنابراین از طریق برخی 
کانال های اروپایی و منطقه تلاش می کند که قبل از 
پیچیده تر شدن امور تهران را به بازگشت به مذاکرات 

تشویق کند.

با تصویب مجلس

وزارت جهاد کشاورزی مکلف به تسهیل صدور مجوز 
شهرک های کشاورزی و دامپروری غیر دولتی شد

نمایندگان مجلس شورای اسلامی در مصوبه دیروز 
خود وزارت جهاد کشاورزی را مکلف کردند که نسبت به 
تسهیل صدور مجوز شهرک های کشاورزی و دامپروری 

غیر دولتی اقدام کند.
به گزارش »هم قلم«، نمایندگان در جلسه علنی 
امروز مجلس ماده 11 طرح تقویت امنیت غذایی کشور 
و رفع موانع تولیدات کشاورزی را با 190 رای تصویب 
 1 ماده   4 تبصره  گوید:  می   11 ماده  متن  کردند. 
قانون حفظ کاربری اراضی زراعی و باغ ها مصوب ۳1 
خرداد ماه ۷4 با اصلاحات و الحاقات بعدی به شرح 

ذیل اصلاح می شود:
تبصره 4 - کشت در محیط های مهار »کنترل« 
بسته شده و گلخانه ای، پرورش قارچ، دامداری، پرورش 
طیور و ماکیان، پرورش آبزیان و ماهیان زینتی و مراکز 
و  عسل  زنبور  پرورش  آبزیان،  زنده  عرضه  و  پلیس 
حشرات مفید و تاسیسات آبیاری و سرچاهی و واحدهای 
صنایع تحویلی و تکمیلی و قضایی و فرآوری محصولات 
کشاورزی و منابع طبیعی و سایر نیازها و تولیدات بخش 
کشاورزی از مصادیق فعالیت کشاورزی بوده و احداث 

آنها در اراضی کشاورزی بهینه کردن تولیدات بخش 
کشاورزی و ساخت استخر، انبار محصولات کشاورزی 
و اتاقک نگهبانی بوده و با رعایت ضوابط زیست محیطی 
و موافقت سازمان جهاد کشاورزی استان تغییر کاربری 

محسوب نمی شود.
همچنین نمایندگان با پیشنهاد جعفر قادری نماینده 
مردم شیراز برای الحاق یک بند به ماده 11 موافقت 
کردند.طبق این الحاقیه وزارت کشاورزی مکلف است 
نسبت به تسهیل صدور مجوز شهرک های کشاورزی 
و دامپروری غیر دولتی اقدام نماید. این شهرک ها از 
همه مزایای شرکت های دولتی به جز واگذاری زمین به 

قیمت منطقه ای برخوردار می شوند.
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رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی 
گفت: واردات مستمر در کنار تولید واکسن نشان داد 

اگر اراده کار و خدمت باشد، کارها به سامان می رسد.
صفحه  در  اسماعیلی  ولی  قلم«،  »هم  گزارش  به 
در  مستمر  واردات  نوشت:»  توییتر  در  خود  شخصی 
کنار تولید واکسن در داخل کشور و تزریق بیش از یک 
میلیون و 100 هزار دُز، نشان داد اگر اراده کار و خدمت 
امروز  اراده قوی که  به سامان می رسد.با  کارها  باشد، 
در رئیس جمهور محترم دیدم، به زودی تزریق روزانه 

واکسن به دو میلیون دُز خواهد رسید.«

دانشگاه  و  فارس  فجر  با همکاری مشترک سپاه 
علوم پزشکی شیراز، در جهت بهبود و تسریع فرایند 
واکسیناسیون عمومی علیه کووید 19، حسینیه ثارالله 
سپاه فجر به عنوان نخستین مرکز 24 ساعته در کشور 

آغاز به کار کرد.
با  نیوز،  سپاه  از  نقل  به  قلم«،  »هم  گزارش  به 
علوم  دانشگاه  و  فارس  فجر  همکاری مشترک سپاه 
فرایند  تسریع  و  بهبود  جهت  در  شیراز،  پزشکی 
واکسیناسیون عمومی علیه کووید19 حسینیه ثارالله 
سپاه فجر به عنوان نخستین مرکز 24 ساعته در کشور 

آغاز به کار کرد.
جامعه  بسیج  مسوول  صمصام  حسین  سرهنگ 
پزشکی استان فارس با اعلام این خبر اظهار داشت: 
با توجه به استقبال گسترده در مرکز واکسیناسیون 
فرمانده  دغدغه  و  فارس  فجر  سپاه  ثارالله  حسینیه 
سپاه فجر استان فارس مبنی  بر سرعت بخشیدن به 
روند واکسینه کردن آحاد مردم و حفظ شأن و منزلت 
همشهریان عزیز و کوتاه کردن زمان توقف در صف، 
گیت های تزریق واکسن دو برابر شد و در حال حاضر 
20 واکسیناتور همزمان در حال انجام خدمت هستند.

وی افزود: با توجه به ورود محموله های جدید واکسن 
به کشور و استان، با هماهنگی و همکاری دانشگاه علوم 
پزشکی از روز چهارشنبه 1۷/۶/1400 حسینیه ثارالله 

شیراز که پیش از این نیز به عنوان بزرگ ترین مرکز 
تزریق واکسن کرونا در خدمت شهروندان قرار گرفته 
بود، از این پس به صورت شبانه روزی در خدمت مردم 

عزیز استان است.
وی خطاب به آحاد مردم بیان داشت: مردم استان 
فارس مطمئن باشند که با تلاش مدافعان سلامت و 
مجاهدت بسیجیان و سپاهیان و دیگر اقشار جامعه به 
زودی همه در مقابل این ویروس منحوس واکسینه 

خواهند شد.
سرهنگ صمصام گفت: از همه مردم تقاضا داریم که 
با رعایت دستورالعمل های بهداشتی، استفاده از ماسک، 
دوری از اجتماعات، شستن مداوم  دست و صورت به 
قطع زنجیره انتقال کمک کنند تا به زودی با شکست 

ویروس کرونا به شرایط عادی زندگی برگردیم.

اسماعیلی: به زودی تزریق روزانه واکسن 
به دو میلیون دُز خواهد رسید

حسینیه ثارالله سپاه فجر فارس
 نخستین مرکز ۲۴ ساعته تزریق واکسن

بررسی طرح اصلاح قانون تأسیس 
 و اداره مدارس غیردولتی 

در کمیسیون آموزش مجلس

مجلس  تحقیقات  و  آموزش  کمیسیون  عضو  یک 
کمیسیون  امروز  جلسه  های  بررسی  نشریح  ضمن 
کمیسیون  دیروز  جلسه  در  کرد:  عنوان  خود  متبوع 
به بررسی طرح اصلاح قانون تأسیس و اداره مدارس 

غیردولتی درداخته شد.
به گزارش »هم قلم«، محمدرضا احمدی در گفت وگو 
با ایسنا در خصوص جلسه دیروز کمیسیون آموزش و 
تحقیقات مجلس عنوان کرد: در جلسه امروز طرح اصلاح 
موادی از قانون تاسیس و اداره مدارس و مراکز آموزشی 
و پرورشی غیردولتی بررسی شد و  ۳ ماده از آن البته با 
اصلاحاتی به تصویب رسید، سایر مواد این طرح 11 ماده 

ای در جلسات بعدی کمیسیون بررسی خواهد شد.
وی افزود: ماده نخست که بررسی و تصویب شد درباره 
جلوگیری از تأسیس مدارس غیر مجاز در وزارت آموزش 
قانوگذاری در خصوص  به  و پرورش، ماده دوم مربوط 
از بهزیستی به وزارت  سازمان متولی مهدهای کودک  
آموزش و پرورش و همچنین ماده سوم در رابطه با اتخاذ 
رویه واحد در سیاستگذاری آموزش و پرورش عمومی بود.

اعضای هیات تحقیق  و تفحص از 
حقوق های نجومی مشخص شدند

مجلس  بودجه  و  برنامه  کمیسیون  رییس  نایب 
و  تحقیق  هیات  اعضای  انتخاب  از  اسلامی  شورای 

تفحص از حقوق های نجومی خبر داد.
به گزارش »هم قلم«، محمدرضا میرتاج الدینی در 
گفت و گو با ایسنا اظهار کرد: طبق ماده 212 آیین 
نامه داخلی مجلس اعضای هیئت رئیسه کمیته تحقیق 
نجومی  حقوق های  پرداخت  و  دریافت  از  تفحص  و 
تعیین و بر اساس آن  مالک شریعتی به عنوان رئیس 

انتخاب شد.
وی افزود: غلامحسین رضوانی و بنده به عنوان نواب 
رئیس و احسان ارکانی به عنوان دبیر کمیته هیئت تحقیق 
و تفحص از دریافت و پرداخت حقوق های نجومی انتخاب 
شدیم. بهروز محبی نجم آبادی، مالک شریعتی،احسان 
ارکانی، غلامحسین رضوانی، سیدمحمدرضا  میرتاج الدینی، 
روح الله نجابت، جبار کوچکی نژاد، الیاس نادران، محسن 
حاجی  حسینعلی  چگینی،  گودرزوند  مهرداد  زنگنه، 
دلیگانی و فتح الله توسلی اعضای هیئت تحقیق و تفحص 

از حقوق های نجومی هستند.

یک عضو کمیسیون امورداخلی کشور:

لایحه رتبه بندی معلمان تا پایان مهر به تصویب می رسد
یک عضو کمیسیون امورداخلی کشور و شوراها در 
مجلس شورای اسلامی از تصویب جزئیات لایحه رتبه 
بندی معلمان در صحن مجلس تا پایان مهرماه خبر داد.

به گزارش »هم قلم«، محمد حسن آصفری نماینده 
صفحه  در  اسلامی  شورای  مجلس  در  اراک  مردم 

شخصی خود در توئیتر، نوشت:
عزیز  تمامی  فرهنگیان  از  عذرخواهی  ضمن   «
کشورمان به دلیل تاخیر در تعیین تکلیف لایحه رتبه 
پایان  از  قبل  تا  مورد  این  شاءالله  ان  معلمان،  بندی 

مهرماه در  مجلس تصویب خواهد شد.«
به گزارش ایسنا، لایحه رتبه بندی معلمان که در 
دولت قبل به مجلس آمد با اولویت در مجلس بررسی 
شد و نمایندگان با کلیات این لایحه موافقت کرده و بنا 
بر نظر هیات رئیسه مجلس قرار شد به صورت دو شوری 

در مجلس بررسی شود.

لایحه،  این  کلیات  با  نمایندگان  موافقت  از  پس 
مجلس  تحقیقات  و  آموزش  کمیسیون  به  مجددا 
بازگشت تا پیشنهادات نمایندگان در جزئیات این طرح 
مورد بررسی قرار گیرد. بنا بر گفته نمایندگان اختلاف 
نظری بین سازمان برنامه و بودجه و مجلس بر سر تامین 
منابع مالی این لایحه وجود داشت که به دنبال حل 
آن بودند. تعلل در بررسی جزئیات این طرح در صحن 
مجلس منجر به انتقاد گروهی از نمایندگان شده است.
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رییس قوه قضائیه مطرح کرد

»منشور حقوق و مسئولیت های زنان« چه قدر عملیاتی شده است؟
و  حقوق  »منشور  به  اشاره  با  قضائیه  قوه  رییس 
مسئولیت های زنان در نظام جمهوری اسلامی ایران« 
فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای  در   8۳ سال  در  که 
تصویب شده است، گفت: باید بررسی شود از آن زمان 

تا کنون چه میزان از این منشور عملیاتی شده است.
قوه  رسانه  مرکز  از  نقل  به  قلم«  »هم  گزارش  به 
شورای  مجلس  زنان  فراکسیون  اعضای  قضاییه، 
به  ماه(  شهریور   21( یکشنبه  امروز  عصر  اسلامی 
منظور تبادل نظر و هم اندیشی درباره مهم ترین مسائل 
زنان و خانواده و راهکارهای حل مشکلات این حوزه و 
بهبود خدمات رسانی قضایی به زنان با حجت الاسلام 

والمسلمین محسنی اژه ای دیدار و گفت وگو کردند.
به  مرد  و  زن  از  دیدار  این  در  قضاییه  قوه  رئیس 
عنوان دو بال برای رسیدن به حیات طیبه و رمز تداوم 
حیات و بقا بشر یاد کرد و گفت: برای رسیدن به تعالی 
باید منزلت زن و مرد گرامی داشته  انسانی  و کمال 

شود.
جامعه  یک  از  برخورداری  افزود:  اژه ای  محسنی 
خانواده  یک  داشتن  بدون  متمدن  و  مترقی  و  سالم 
انسانی  ارزش های  از  که  متمدن  و  مترقی  و  سالم 

برخوردار است، امری غیرممکن یا بسیار دشوار است.
وی خاطر نشان کرد: یک رکن عظیم از خانواده ای 
که جامعه سالم و متمدن و متعالی را شکل می دهد 
ایثار،  )زن( است که هیچ چیزی نمی تواند جایگزین 
عاطفه و نقشی که او در تربیت فرزند و آرامش بخشی 

به خانواده ایفا می کند را بگیرد.
محسنی اژه ای با تأکید بر لزوم مطالعه و مداقّه برای 
چگونگی صیانت از جلالت و منزلت زنان تصریح کرد: 
زنان  واقعی  جایگاه  مانده،  مغفول  موضوعات  از  یکی 
به حقوق  نگاه جزئی  به دلیل  اوقات  است که گاهی 

زنان مورد خدشه قرار می گیرد.
و  حقوق  منشور  به  اشاره  با  قضا  دستگاه  رئیس 
مسئولیت زنان که در سال 8۳ در شورای عالی انقلاب 
فرهنگی تصویب شده، تصریح کرد: باید بررسی شود 
از آن زمان تا کنون چه میزان از این منشور عملیاتی 

شده است.
محسنی اژه ای ادامه داد: در آن منشور ساز و کاری 
و موانع آن هر  اجرا  تا میزان پیشرفت  طراحی شده 
دو سال یکبار بررسی و در صورت لزوم پیگیری شود.

وی ادامه داد: نه تنها بسیاری از زنان از این منشور 
و محتوای آن اطلاعی ندارند بلکه ما نیز گزارشی از 

روند اجرا و میزان تحقق آن نداریم.
مسئله  به  هم  منشور  این  در  اینکه  بیان  با 
فرهنگ سازی و سیاست گذاری و هم به مسائل حوزه 
گزارشی  ارائه  خواستار  شده  پرداخته  قضا  و  تقنین 
درباره روند اجرای این منشور و عوامل احتمالی عدم 

اجرای آن شد.
رئیس دستگاه قضا در بخش دیگری از سخنانش 
توجه به مسائل زندانیان زن و خصوصاً مادران زندانی 
و توجه به اولویت اصلاح و تربیت آن ها را مهم دانست، 
از مسائل مهمتر در  اما در عین حال گفت که یکی 
کاهش جمعیت کیفری زنان کاهش جرم انگاری است.

برای  گذشته  دهه های  در  افزود:  اژه ای  محسنی 
آن ها  برای  و  شد  انگاری  جرم  تخلفات  از  بسیاری 
مجازات حبس و آن هم حبس های سنگین و طویل 
المدت در نظر گرفته شد که قطعاً این مسئله باعث 
کیفری  تراکم جمعیت  و  قضایی  پرونده های  افزایش 

کشور می شود.

وی ادامه داد: وقتی جمعیت کیفری افزایش یابد 
روند رسیدگی به پرونده ها طولانی شده و امکان طبقه 
تربیت  و  اصلاح  روند  و  کیفی  ارائه خدمات  و  بندی 

دشوار می شود
لزوم همکاری  بر  اساس  بر همین  اژه ای  محسنی 
دادرسی  اطاله  کاهش  برای  مجلس  زنان  فراکسیون 
و  پیچیده  فرایند  این  که  شد  متذکر  و  کرد  تاکید 
تداوم  شاهد  همچنان  که  می شود  باعث  طولانی 

مشکلات برای مردم باشیم.
رئیس قوه قضاییه با بیان این که بسیاری از مسائل 
که  کرد:  نشان  مردم حل شده خاطر  با کمک  نظام 
هایی،  روش  با  نیز  زنان  حقوقی  مسائل  از  بسیاری 
چون میانجی گری و صلح و سازش و حل اختلافات با 
استفاده از ظرفیت های مردمی قابل حل و فصل است.

ارائه  زمینه  فراهم سازی  اولویت  بر  وی همچنین 
اگر  تاکید کرد و گفت:  زنان  زنان توسط  به  خدمات 
زندان زنان به گونه ای مستقل شود که همه امور آن 
فرایند  در  زنان  ظرفیت  از  و  شود  اداره  زنان  توسط 
به  مربوط  قضایی  استفاده کنیم مسائل  نیز  دادرسی 

زنان آسان تر و با آرامش بیشتری انجام می شود.
مجلس  زن  نمایندگان  از  اساس  همین  بر  وی 
خواست که قوه قضائیه را در شناسایی و حل گام به 
یاری  عدلیه  دستگاه  در  زنان  حقوقی  مشکلات  گام 

دهند.
از اعضای فراکسیون  رئیس قوه قضاییه همچنین 
نمایندگان مجلس خواست که در هم اندیشی و ارتباط 
بیشتر با معاونت های حقوقی و اجتماعی قوه قضاییه 
قوانین  اصلاح  و  بازنگری  برای  را  خود  راهکارهای 
مربوط به حوزه زنان و خانواده از جمله رفع مشکلات 

مربوط به مهریه، نفقه و حضانت و ولایت ارائه دهند
پیش از سخنان رئیس دستگاه قضا رئیس و اعضای 
و  دغدغه ها  اسلامی  شورای  مجلس  زنان  فراکسیون 
دیدگاه های خود درباره مهم ترین مسائل و مشکلات 
حوزه زنان و خانواده را مطرح و راهکارهایی را برای 

حل این مسائل پیشنهاد کردند.
آسیب های  با  مقابله  برای  اصلی  متولی  تعیین 
بازنگری و اصلاح قوانین مربوط به  اجتماعی، تنقیه، 
زنان و خانواده، توجه به بیمه زنان سرپرست خانوار، 
کاهش جرم انگاری در راستای حبس زدایی از جمله 

مطالبات اعضای فراکسیون زنان مجلس بود.
در  همچنین  مجلس  زنان  فراکسیون  اعضای 
سخنانشان نگاه عادلانه به حقوق زنان و توانمندسازی 
همچون  طرح هایی  اجرای  ها،  عرصه  همه  در  زنان 
طرح هجرت برای اصلاح و تربیت زندانیان زن، توجه 
تربیت  و  اصلاح  کانون های  ایجاد  کودک،  حقوق  به 
دختران در همه شهرستان ها، توجه مضاعف به حقوق 

از سوی ضابطان و کارکنان دستگاه قضا،  شهروندی 
ارتقاء و بهبود وضعیت دادگاه های تجدیدنظر، خروج 
زندان ها از شهرها و استفاده از قضات زن در رسیدگی 
از  پرهیز  زنان  به  مربوط  پرونده های  و  دعاوی  به 
طرح های هیجانی و برنامه ریزی در حوزه زنان مبتنی 
بر اطلاعات دقیق از شرایط و مطالبات آن ها، از دیگر 

درخواست های اعضای فراکسیون زنان مجلس بود
در این جلسه از برگزاری نشست رئیس قوه قضاییه 
با فراکسیون زنان مجلس ظرف کمتر از یک هفته از 
طرح درخواست رئیس فراکسیون و همچنین موضع 
گیری اخیر حجت الاسلام و المسلمین محسنی اژه ای 
درباره خشونت علیه زنان و تاکید رئیس قوه قضاییه بر 
تغییر قوانین و ساختارها و رفتارها به نفع زنان تقدیر 

به عمل آمد.
کارگروه  ایجاد  لزوم  بر  همچنین  نشست  این  در 
مشترک بین دستگاه قضا و فراکسیون زنان مجلس 
برای بررسی مسائل و مشکلات حوزه زنان و خانواده و 
هم اندیشی برای طراحی راهکارهای حل این مشکلات 
تاکید شد که مورد موافقت رئیس دستگاه قضا قرار 

گرفت.
از جرم  علی غلامی معاون اجتماعی و پیشگیری 
بخشنامه  اصلاح  از  نشست  این  در  نیز  قضاییه  قوه 
قانون مهریه خبر داد  به دادگستری ها درباره  ابلاغی 
و گفت که فرایند بازنگری و اصلاح این ابلاغیه تا سه 

هفته آینده پایان می یابد.
وی با بیان این که قوانین متعددی در حوزه زنان 
وجود دارد خاطر نشان کرد: اگر لایحه منع خشونت 
مورد  خانواده  از  حمایت  قانون  و  نهایی  زنان  علیه 
را  کارگروهی  گانه  سه  قوای  و  گیرد  قرار  بازنگری 
برای تنقیه قوانین این حوزه تشکیل دهند بسیاری 
برطرف  قانون جامع  ایجاد یک  با  زنان  از مشکلات 

خواهد شد.

نشست مقامات اطلاعاتی کشورهای 
آسیای میانه، با حضور ایران برای 

بررسی اوضاع افغانستان
رؤسا و مقامات ارشد اطلاعاتی کشورهای منطقه 
آسیای میانه به همراه ایران با موضوع بررسی وضعیت 
افغانستان یک نشست به میزبانی پاکستان برگزار کردند.

تودی،  ایندیا  از  نقل  ،ه  قلم«  »هم  گزارش  به 
رسانه های پاکستانی از برگزاری یک نشست در اسلام 
آباد برای بررسی وضعیت کنونی در افغانستان با حضور 
روسا و مقامات ارشد اطلاعاتی ایران، روسیه، چین، 
تاجیکستان، قزاقستان، ترکمنستان و ازبکستان خبر 
دادند.این نشست روز شنبه به ریاست ژنرال فیض 
حمید رئیس سازمان اطلاعات پاکستان برگزار شد 
و چگونگی همکاری  افغانستان  آن وضعیت  در  که 
برای تأمین صلح و ثبات در این کشور را مورد بحث 
قرار داده است.بنابر این گزارش، شرکت کنندگان در 
نشست درباره شرایط امنیتی منطقه و همچنین صلح 

و ثبات در افغانستان بحث و رایزنی کردند.
این نشست چند روز پس از آن برگزار شد که ژنرال 
فیض حمید از سفر خود به افغانستان به دعوت طالبان 
امورخارجه  وزیران  نیز  پیش  روز  بود.چند  بازگشته 
شش همسایه افغانستان، شامل ایران، چین، پاکستان، 
تاجیکستان، ازبکستان و ترکمنستان در یک نشست 
مجازی وضعیت افغانستان را مورد بررسی قرار دادند.
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سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی 
از بررسی آخرین وضعیت سدها و نیروگاه های برق آبی 
کشور با حضور مدیرعامل شرکت توسعه منابع آب و 

نیروی ایران در جلسه امروز این کمیسیون خبر داد.
به گزارش »هم قلم«، مصطفی نخعی در گفت وگو 
با ایسنا، ضمن تشریح جلسه دیروز کمیسیون انرژی 
مجلس شورای اسلامی، بیان کرد: در جلسه کمیسیون 
مدیرعامل شرکت توسعه منابع آب و نیروی ایران حضور 
یافت و آخرین وضعیت سدها و نیروگاه های برق آبی 
رضوی  آقای  گرفت.  قرار  بررسی  و  بحث  مورد  کشور 
در ابتدا گزارشی از وضعیت فعلی نیروگاه های برق آبی 
کشور همچون ظرفیت های نصب شده و ظرفیت های 
ایشان  کرد.  ارائه  کمیسیون  اعضای  به  استفاده  قابل 
تاکید داشتند که خشکسالی و بارش کم منجر به کاهش 

استفاده موثر از نیروگاه های برق آبی شده است.
استفاده  ایشان همچنین  کرد:  اظهار  ادامه  در  وی 
طرح های  روزرسانی  به  موجود،  ظرفیت های  از  بهینه 
سطح  افزایش  و  دستگاه ها  راندمان  افزایش  فرسوده، 
تکنولوژی را ازجمله اهداف شرکت آب و نیروی ایران 
عنوان کرد. مدیر عامل شرکت توسعه منابع آب و نیروی 
ایران تاکید داشت که در طرح توسعه و مانع زدایی از 
تا  کرد  دنبال خواهد  را  موارد  این  برق کشور  صنعت 
استفاده بهتری از ظرفیت های آبی کشور برای تولید برق 

از منابع آبی داشته باشیم.

سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی 
تصریح کرد: همچنین احداث نیروگاه های برق آبی در 
مقیاس متوسط و کوچک به عنوان جزئی از برنامه  های 
تا 10  حداکثر  نیروگاه ها  این  شد.  عنوان  نیرو  وزارت 
مگاوات تولید برق خواهند داشت و قابلیت احداث در 
بسیاری از استان های کشور را نیز دارند چراکه می توان 
این  کرد.  احداث  آب  انتقال  مسیر  و  طول  در  آن ها 
نیروگاه ها می توانند ظرفیت تولید برق کشور را افزایش 
دهند؛ همچنین عدم ایجاد آلودگی در محیط زیست و 
استفاده بهینه از آب از مزایای نیروگاه های برق آبی به 

شمار می رود.
وی در ادامه تاکید کرد: اکنون نمایندگان در رابطه با 
سدهایی که بدون پیوست زیست محیطی و ملاحظات 
منطقه ای ایجاد شده یا در دست احداث هستند نگرانی 
مسئولان  از  دعوت  با  را  نگرانی  این  که  داشته   هایی 

مربوطه پیگیری خواهیم کرد.

بررسی وضعیت نیروگاه های برق آبی کشور 
در کمیسیون انرژی

شریعتی: 
چهارماه است که محیط بانان 

حقوق نگرفته اند
در  بهشهر  مردم  نماینده 
وزیر  به  تذکری  در  مجلس 
جهاد کشاورزی گفت: عزیزانی 
و  حفظ  مشغول  روز  و  شب 
هستند  جنگل ها  از  حراست 
که  است  ماه   4 قریب  ولی 

حقوق دریافت نکرده اند.
به گزارش »هم قلم«، غلامرضا شریعتی در جلسه 
علنی دیروز یکشنبه مجلس شورای اسلامی در تذکری 
امروز  گفت:  کشاورزی  جهاد  وزیر  به  شفاهی خطاب 
همه دغدغه داریم که جنگل ها و محیط زیست را حفظ 
کنیم و عزیزانی شب و روز مشغول حفظ و حراست 
از جنگل ها هستند ولی قریب 4 ماه است که حقوق 
دریافت نکرده اند. استدعا داریم که دستور دهید مشکل 

این قشر حل شود.
وزیر  از  پایان  بهشهر در مجلس در  نماینده مردم 
کشور دولت سیزدهم خواست تا استاندار مازندران را به 

صورت »بومی« انتخاب کند.

آیین استقبال از ناوگروه ۷۵ نداجا 
با حضور فرمانده کل ارتش

ارتش  دریایی  نیروی  ناوگروه ۷5  از  استقبال  آیین 
جمهوری اسلامی ایران با حضور امیر سرلشکر موسوی 
در منطقه یکم این نیرو مستقر در بندرعباس برگزار شد.

به گزارش »هم قلم«، آیین استقبال از ناوگروه ۷5 
متشکل  ایران  اسلامی  ارتش جمهوری  دریایی  نیروی 
از ناوبندر مکران و ناوشکن تمام ایرانی سهند اعزامی به 
اقیانوس اطلس با حضور امیر سرلشکر موسوی فرمانده 
کل ارتش و جمعی از مقامات لشکری و کشوری صبح 
امروز در منطقه یکم نیروی دریایی ارتش در بندرعباس 

برگزار شد.
عباس  والمسلمین  الاسلام  حجت  مراسم  این  در 
محمد حسنی رییس سازمان عقیدتی سیاسی ارتش، 
امیر  ارتش،  دریایی  نیروی  فرمانده  ایرانی  دریادار  امیر 
امور  در  ارتش  کل  فرمانده  دستیار  خانزادی  دریادار 
مسئولان  و  مجلس  نمایندگان  از  تعدادی  و  راهبردی 

استانی حضور دارند.
هفتاد و پنجمین ناوگروه نیروی دریایی ارتش متشکل 
ناوبندر مکران پس از 1۳۳  ایرانی سهند و  از ناوشکن 
روز دریانوردی در دریاهای آزاد و اقیانوس ها و طی 44 
هزار کیلومتر، در روز 18 شهریور به آب های سرزمینی 
جمهوری اسلامی ایران رسید و مورد استقبال دو فروند 
شناور رزمی ناوتیپ سطحی از منطقه یکم نیروی دریایی 
و 2 فروند جنگده شکاری پایگاه هوایی شهید عبدالکریمی 
نیروی هوایی ارتش  مستقر در بندرعباس قرار گرفت.این 
ناوگروه 12 اردیبشهت ماه با هدف ارتقای اقتدار دریایی، 
دیپلماسی  تقویت  و  دریانوردی  خطوط  امنیت  تامین 
دریایی راهی مأموریت دریانوردی در اقیانوس هند، اطلس 
جنوبی و شمالی شد و با اهتزاز پرچم جمهوری اسلامی 

حامل پیام صلح و دوستی ملت بزرگ ایران بود.

تشکیل هیاتی در کمیسیون اقتصادی برای پیگیری ماجرای 
دپوی دارو و کالاهای فاسدشدنی در گمرک

شورای  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  سخنگوی 
اسلامی از تشکیل هیاتی برای پیگیری ماجرای دپوی 

دارو و کالاهای فاسدشدنی در گمرک شد.
به گزارش »هم قلم«، غلامرضا مرحبا در گفت و 
گو با ایسنا در توضیح جلسه دیروز کمیسیون اقتصادی 
گفت: در این جلسه طرح استفساریه تبصره یک ماده 22 
قانون نظام صنفی مصوبه سال 92 در ارتباط با اصلاح 

قانون استفاده مورد بررسی قرار گرفت.
وی افزود: علاوه بر طرح مالیات بر عایدی سرمایه 
بررسی و بند یک آن تصویب شد. این طرح اصلاح قانون 
پایانه های فروشگاهی و سامانه مودیان و بخشی از قانون 
مالیات های مستقیم است؛ قرار شد در رابطه با این طرح 
مذاکراتی هم با وزیر اقتصاد داشته باشیم و با تجمیع 
اقداماتی که در کمیسیون صورت گرفته و کارهای صورت 

گرفته در دولت طرحی یکدست و جامع تصویب شود.
به  گفت:  پایان  در  اقتصادی  کمیسیون  سخنگوی 

دنبال تذکرات برخی از نمایندگان درباره کالاهای دپو 
شده در گمرک، رییس مجلس ماموریتی به کمیسیون 
اقتصادی برای پیگیری این موضوع داد. امروز هیئتی 
سه نفره برای پیگیری ماجرای دپوی دارو و کالاهای 
فاسدشدنی تشکیل شد تا بازدیدی از گمرکاتی انجام 
دهد که از آن مبدا کالاهای فاسد شدنی و دارو وارد کشور 

می شود. گزارش این هیات به مجلس تقدیم می شود.

وحیدی: 
سازمان برنامه به تعهداتش درباره زلزله زدگان خراسان شمالی عمل کند

در  اسلامی  شورای  مجلس  در  بجنورد  نماینده 
و  برنامه  سازمان  تعهدات  اجرای  لزوم  بر  تذکری 
بودجه درباره مردم زلزله زده استان خراسان شمالی 

تاکید کرد.
به گزارش »هم قلم«، محمد وحیدی در جلسه 
علنی روزیکشنبه در تذکری شفاهی به معاون اول 
و معاون پارلمانی رئیس جمهور گفت: در ماه های 
در خراسان شمالی  زلزله شدیدی  و  گذشته سیل 
رخ داد اما متاسفانه سازمان برنامه به تعهدات خود 

عمل نکرده است.
وی ادامه داد: مردم در شرایط سخت و سرما در 
چادر اسکان دارند لذا باید سازمان برنامه به تعهداتش 

عمل کند.
وزیر  به  دیگری  تذکری  در  مجلس  نماینده  این 
جهاد کشاورزی گفت: کشاورزان و دامداران به دلیل 
خشکسالی و عدم فروش دام ها و بالارفتن نرخ نهاده 
ها دامی نتوانسته اند وام های خود را پرداخت کنند 

لذا وام های آنها در سال 1400 تمدید شود.
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 احداث راه آهن ایران به عراق با حضور الکاظمی 
در مجلس بررسی شد

 رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی از 
نشست مشترک این کمیسیون و محمدباقر قالیباف با 
نخست وزیر عراق برای احداث خط ریلی بین دو کشور 

خبر داد.
کوچی  رضایی  محمدرضا  قلم«،  »هم  گزارش  به 
شامگاه یکشنبه با اشاره به میزبانی کمیسیون عمران 
مجلس شورای اسلامی و قالیباف از مصطفی الکاظمی 
به خبرنگاران، گفت: در این جلسه مسائل مختلفی از 
مراسم  در  ایرانی  زائران  تسهیل شرایط حضور  جمله 
اربعین حسینی)ع( و موضوع راه آهن شلمچه به بصره و 
اتصال شبکه ریلی کشور به عراق و نهایتا سوریه مطرح 
شد که نقش مهمی در ارتباط اقتصادی ایران با عراق و 

سوریه خواهد داشت.
رئیس کمیسیون عمران مجلس افزود:  باتوجه به 
اینکه ایران از شرق با هند، چین و افغانستان ارتباط ریلی 
دارد، ما می توانیم ارتباط ریلی با عراق و سوریه را بعنوان 
یک کریدور بین المللی احداث و توسعه دهیم که نقش 

ویژه ای در اقتصاد کشور ایفا خواهد کرد.

وی با بیان اینکه نخست وزیر عراق نیز در این دیدار 
گفت:  شوند،  عملیاتی  شده  مطرح  مباحث  داد  قول 
همچنین در این نشست مقرر شد کامیون های ایرانی 
که برای جابجایی بار تردد می کنند بطور مستقیم از مرز 
عبور کرده و وارد عراق شوند و کامیون های عراقی نیز با 

همین روادید وارد ایران شوند.
رضایی خاطرنشان کرد: مسوولان عراقی قول دادند 
تعداد زائران ایرانی در مراسم اربعین که بصورت هوایی یا 
زمینی اعزام می شوند افزایش داده شود و شرایط عبور و 

مرور را تسهیل کنند.

اقتـصادیاقتـصادی

بلومبرگ:
 اتحادیه اروپا به دنبال توافق 

امنیتی - اقتصادی با ایران برای 
حمایت از افغانستان است

شبکه بلومبرگ گزارش داد، اتحادیه اروپا به دنبال 
یک توافق امنیتی - اقتصادی با همسایگان افغانستان، 
شامل ایران است تا در صورت لزوم بتواند حمایت خود 

را از افغانستان افزایش دهد.
در  بلومبرگ  قلم«، شبکه خبری  گزارش »هم  به 
آن  دنبال  به  اروپا  اتحادیه  است:  آورده  خود  گزارش 
و  ایران  جمله  از  افغانستان،  همسایگان  با  که  است 
پاکستان به یک توافق دست یابد تا در صورت تبدیل 
شدن طالبان به یک نیروی بی ثبات و ناپایدار حمایت 

خود را افزایش دهد.
سندی  به  باره  این  در  که  است  مدعی  بلومبرگ 
دست پیدا کرده که در آن آمده است: کشورهای آلمان 
و فرانسه به اتحادیه اروپا پیشنهاد داده اند تا با ایران، 
ترکمنستان، تاجیکستان، پاکستان و ازبکستان چنین 

توافقی به دست آورد.
بنا بر گزارش بلومبرگ، در این سند توصیه شده 
است که باید توجه ویژه ای به مشارکت احتمالی چین 
و روسیه و کشورهای حاشیه خلیج فارس نشان داده 

شود.
پس از آنکه آمریکا نیروهای خود را به طور کامل 
از افغانستان خارج کرد و کنترل این کشور به دست 
اکنون  که  نگرانند  جهانی  های  قدرت  افتاد،  طالبان 
ممکن است این خلأ قدرت را چین و روسیه پر کنند.

بلومبرگ در ادامه آورده است: در طرح پیشنهادی 
فرانسه و آلمان نام کشورهایی چون نروژ، ترکیه، ایالات 
شده  ذکر  مالی  شرکای  عنوان  به  انگلیس  و  متحده 

است. 
امورخارجه  وزارتخانه های  با  پیشنهادات  این 
کشورهای عضو اتحادیه اروپا به اشتراک گذاشته شد 
و چهار موضوع نیز مورد بررسی قرار گرفته است که 
عبارتند از امنیت و ثبات، شامل اقدامات ضد تروریسم، 
حمایت  انسان،  قاچاق  از  جلوگیری  و  مهاجرت 
بشردوستانه از افغانستان و همکاری و توسعه اقتصادی.

از  نیز پیش  آنتونیو گوترش دبیرکل سازمان ملل 
بروز  از  تا  افغانستان شد  به  پول  ارسال  این خواستار 
بحران اقتصادی که منجر به وضعیت فاجعه بار برای 
برای گروه های  و همچنین فرصتی  افغانستان  مردم 

تروریستی می شود، جلوگیری شود.
دبورا  که  مطرح شد  آن  از  پس  وی  اظهارات  این 
امور  در  ملل  سازمان  دبیرکل  ویژه  فرستاده  لیون، 
هشدار  امنیت  شورای  به  پنجشنبه  روز  افغانستان  
دارایی های  از  دلار  میلیاردها  کردن  مسدود  که  داد 
بین المللی افغانستان برای دور نگه داشتن آنها از دست 
طالبان بدون شک منجر به رکود شدید اقتصادی در 

این کشور خواهد شد.
گوترش همچنین اظهار داشت: ما در حال حاضر 
افغانستان  نیروهای خود در  توانیم حقوق  حتی نمی 
را پرداخت کنیم. ما باید به دنبال راه هایی باشیم تا از 
وضعیتی که برای مردم این کشور فاجعه بار خواهد بود، 
جلوگیری شود. وضعیتی که از نظر من یک فرصت به 

گروه های تروریستی می دهد.

نماینده اهواز:

انتقال کارخانه  کربن و فولاد اکسین به خارج از استان 
خط قرمز ما است

عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی با تاکید 
بر اینکه خط قرمز ما خروج و جابه جایی کارخانه کربن 
ایران و فولاد اکسین از اهواز است، گفت: اجازه هرگونه 
جابه جایی و خروج صنایع اهواز به دیگر استان ها یا 

انتقال آن ها به غیر را نمی دهیم.
به گزارش »هم قلم«، مجتبی یوسفی در گفت وگو با 
ایسنا، با بیان اینکه خوزستان ظرفیت بسیاری در زمینه 
و  جابه جایی  هرگونه  اجازه  کرد:  اظهار  دارد،  صنایع 
خروج صنایع اهواز به دیگر استان ها یا انتقال آن به غیر 
را نمی دهیم.وی با تاکید بر اینکه خط قرمز ما خروج و 
جابه جایی کارخانه کربن ایران و فولاد اکسین از اهواز 
است، افزود: این کارخانه ها متعلق به مردم و جوانان 
اهواز است و ارزش افزوده آن باید برای این شهرستان 
باشد.نماینده اهواز در مجلس شورای اسلامی تصریح 
کرد: هرگونه خبر در خصوص احتمال انتقال کارخانه 
به  اهواز  از  خوزستان  اکسین  فولاد  و  ایران  کربن 

استان های دیگر فضاسازی رسانه ای و مجازی است.
و  بالا  قدمت  با  شرکت ها  این  داد:  ادامه  یوسفی 
عده ای  اخیرا  هستند.  کشور  صنعت  در  تاثیرگذار 
موضوع جابه جایی این شرکت ها را مطرح می کنند که 
باید گفت نه تنها به شدت با این مساله مخالف هستیم 

بلکه اجازه خروج نیز نمی دهیم.
این  شدن  خارج  موافق  البته  کرد:  عنوان  وی 

شرکت ها از بافت شهری به خارج از شهر هستیم زیرا 
برای مردم آلودگی دارد و اگر به خارج از شهر منتقل 
رئیسه  هیات  می رود.عضو  بالا  آن ها  بهره وری  شود 
مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه خوزستان به دلیل 
موقعیت جغرافیایی، نزدیکی به دریا و مرزهای زمینی، 
صنایع  و  کارخانه  ایجاد  برای  خوبی  بسیار  ظرفیت 
بیشتری دارد، تصریح کرد: این شرکت ها ارزش افزوده 
بالایی دارند که می توانند به توسعه کشور و اهواز کمک 
کنند اما خط قرمز ما خروج این شرکت ها از اهواز است.

یوسفی در پایان گفت: در بحث شرکت گروه ملی 
فولاد ایران پیگیری هایی انجام شده تا از بروز مشکل 
برای این شرکت و شرکت هایی که در ادوار مختلف 
و بر اثر سوء مدیریت به مرز نابودی و زیان رسیدند، 

جلوگیری شود.

ایران  برق  شبکه  مدیریت  شرکت  مدیرعامل   
امروز 21  برق صنایع،  تامین  گفت: محدودیت های 

شهریور ماه به میزان 90درصد کاهش یافت.
عمومی  روابط  از  نقل  به  قلم«  »هم  گزارش  به 
شرکت مدیریت شبکه برق ایران، میزان مصرف برق 
صنایع بزرگ امروز در ساعت پیک به 4 هزار و 500 
مگاوات رسید که نشان می دهد به پایان محدودیت 
های مصرف برق صنایع نزدیک می شویم. بر اساس 
این گزارش قابلیت تولید نیروگاه ها 51 هزار مگاوات 
است و با توجه به پیش بینی مصرف برق کشور که به 

میزان 5۶ هزار و 500 مگاوات گزارش شده، کماکان 
به دلیل ناترازی تولید و مصرف نیاز به انجام برنامه 
آن  از  حاکی  آمارها  دارد.   وجود  بار  مدیریت  های 
است که پیک بار مصرف برق در مدت مشابه در سال 
بوده که نشان می  گذشته 4۷ هزار و ۷48مگاوات 
دهد میزان مصرف برق نسبت به سال قبل حدود۷ 

هزار و ۷00 مگاوات افزایش داشته است.
باوجود کاهش نسبی دما شرکت مدیریت برق از 
هموطنان خواسته است در مصرف این انرژی حیات 

بخش صرفه جویی کنند.

محدودیت برقی صنایع تا ۹۰ درصد کاسته شد
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رئیس بسیج کارگری سپاه گفت: براساس آمار 
کرونا  از  کارگر  میلیون  یک  کرونایی  روزهای  در 

آسیب دیده و شغل خود را از دست دادند.
سردار علی حسین رعیتی فرد در نشست ستاد 
استانی کرونا که در سالن غدیر استانداری گیلان 
بسیج  زیستی  قرارگاه  اینکه  بیان  با  شد،  برگزار 
است،  درمان  کادر  کنار  در  کرونا  کامل  نابودی  تا 
اظهار کرد: از اسفند 98 قرارگاه زیستی در بسیج 
به  زیاد در کمک  بسیار  این ظرفیت  از  و  تشکیل 
کادر درمان استفاده شد تا با موج های کرونا مقابله 

کنیم.
وی یکی از اهداف بسیج را کاهش دغدغه مردم 
در روزهای کرونایی دانست و گفت: بسیج از اولین 
روزهای کرونا پای کار بوده و همواره تلاش کرده تا 
دغدغه مردم در روزهای کرونایی کاهش پیدا کند.
نماینده ویژه رئیس سازمان بسیج مستضعفین 
در طرح شهید سلیمانی، با تاکید بر لزوم اجرایی 
کرد:  بیان  کشور  در  واکسیناسیون  طرح  درست 
بسیج همواره تمامی تهدیدها را به فرصت تبدیل 
کرده و در کرونا هم شاهد انجام این امر بودیم و 
خدمت  در  ملت  خادم  عنوان  به  بسیج  تشکیلات 

مردم و دستگاه های اجرایی است.
از  یکی  را  مردم  واکسیناسیون  رعیتی فرد، 
اهداف طرح شهید سلیمانی در کشور دانست که 

این مهم با قدرت در استان در حال انجام است.
وی از آسیب دیدن یک میلیون کارگر در کشور 
در روزهای کرونایی خبر داد و افزود: براساس آمار 
در روزهای کرونایی یک میلیون کارگر آسیب دیده 
طرح  در  باید  لذا  دادند  دست  از  را  خود  شغل  و 
شهید سلیمانی و توزیع بسته های معیشتی به این 

قشر از جامعه کمک شود.

روند  سپاه،  کارگری  بسیج  سازمان  رئیس 
علیرغم  گیلان  در  سلیمانی  شهید  طرح  اجرای 
مناسب  را  استان  این  در  واکسن  کمبود  وجود 
از  امروز  که  بازدیدی  در  کرد:  تصریح  و  دانست 
روند  داشتیم  گیلان  در  واکسیناسیون  پایگاه های 
واکسن  تامین  اگر  و  بود  مناسب  واکسیناسیون 
برطرف  مشکلات  از  بسیاری  شود،  انجام  به موقع 

خواهد شد.

تهیه ۵۹۸ کپسول اکسیژن توسط سپاه 
قدس گیلان

قدس  سپاه  فرمانده  عبدالله پور،  محمد  سردار 
گیلان نیز در این جلسه با بیان اینکه بسیج توان 
زمان  سریع ترین  در  مردم  واکسیناسیون  انجام 
آمادگی  این  سپاه  کرد:  اظهار  دارد،  را  ممکن 
برسد  واکسن  گیلان  به  که  میزان  هر  به  دارد  را 
واکسیناسیون را به طور شبانه روزی انجام دهد زیرا 

توان بسیج بسیار زیاد و ارزشمند است.
کنترل  در  مردم  همراهی  از  قدردانی  با  وی 
مردم  گفت:  سلیمانی  شهید  طرح  اجرای  و  کرونا 
پیشتازی  کرونا  ویژه  به  عرصه ها  همه  در  گیلان 
کرده اند؛ به طوری که در مساجد خود مردم  طرح 

واکسیناسیون را ساماندهی  می کنند.
از  درخواست  با  گیلان،  قدس  سپاه  فرمانده 
اختصاص  درخصوص  بهداشت  وزارت  مسئولان 
علیرغم  افزود:  گیلان،  به  لازم  مقدار  به  واکسن 
واکسن  واردات  میزان  گرفته  صورت  پیگیری های 

در کشور در استان گیلان ملموس نبوده است.
کرونا 4۳0   ایام  طول  در  داد:  ادامه  عبدالله پور 
هزار بسته معیشتی و از اول ماه محرم تاکنون 1۶ 
هزار بسته معیشتی در گیلان و در بین نیازمندان 

توزیع شده است.
اکسیژن  کپسول   598 تهیه  از  همچنین  وی 
در گیلان توسط سپاه قدس، بسیج و خیرین خبر 
میزان  کرونا  پنجم  پیک  شروع  در  گفت:  و  داد 
مصرف اکسیژن در بیمارستان های گیلان به دلیل 
درگیری ریه بیماران کرونایی افزایش یافته بود که 
 40 کپسول   598 گرفته  صورت  پیگیری های  با 
علوم  دانشگاه  اختیار  در  و  تهیه  اکسیژن  لیتری 

پزشکی گیلان قرار گرفت.

رئیس بسیج کارگری سپاه عنوان کرد

آسیب دیدن یک میلیون کارگر در روزهای کرونایی
یک عضو کمیسیون اقتصادی مجلس:

بروکراسی، موجب فاسد شدن 
کالاهای اساسی در گمرک شد

کمیسیون  عضو  یک 
گفت:  مجلس  اقتصادی 
نیار  کشور  اکنون  هم 
متوجه  اما  دارد،  سِرم  به 
محموله های  که  شدیم 
بزرگ سرم، شیر خشک 
به  دامی  نهاده های  و 
و  بروکراسی  دلیل 
سال  چند  سودجویی 

در گمرک باقی مانده و تاریخ انقضای آنها گذشته 
است.

به گزارش »هم قلم«، اصغر سلیمی در گفت و 
گو با ایسنا درباره ترخیص نشدن چندماهه برخی 
کالاهای اساسی از گمرک و دلایل آن، اظهار کرد: 
مشکلات  گمرک  از  کالاها  ترخیص  موضوع  در 
اداری  بروکراسی  آن  مهمترین  که  داریم  زیادی 
از  بسیاری  شده  سبب  بروکراسی  این  که  است 
کالاها و اجناس قبل از ترخیص فاسد شوند و تاریخ 
مصرف آنان بگذرد که این امر سبب می شود بودجه 
بیت المال به هدر برود و جنسی که مورد نیاز مردم، 

کشاورزان و دامداران بوده است از بین برود.
وی افزود: وزیر اقتصاد کنونی در مجلس و مرکز 
پژوهش های آن حضور داشت و بر چنین مشکلاتی 
کاملا اشراف دارد و این معضلات را آسیب شناسی 
کرده است. به همین دلیل وزیر اقتصاد باید برنامه 
اولین  تا در  انجام دهد  باره  این  ریزی مناسبی در 
و  مردم  نیاز  مورد  اجناس  فرصت  ترین  کوتاه  و 

کشاورزان از گمرک ترخیص شود.
کرد:  تصریح  مجلس  در  سمیرم  مردم  نماینده 
و  نیاز مردم  اجناس مورد  و  ترخیص فوری کالاها 
قانونمند  رویه  یک  شکل  به  باید  مختلف  مشاغل 
به  مسائل  تمام  امروزه  اینکه  به  توجه  با  و  باشد 
معاونان  و  وزیر  است  درآمده  الکترونیکی  شکل 
کالا  و  دارد  وجود  مشکل  که  جایی  می توانند  وی 
تا  کنند  ورود  سریعا  نمی شود  ترخیص  گمرک  از 
باقی  طولانی  زمان  مدت  برای  گمرک  در  کالایی 

نماند.
توانایی  اقتصاد  وزیر  معتقدم  گفت:  سلیمی 
روز  اقتصادی  کمیسیون  و  دارد  را  کار  این  انجام 
را  موارد  این  که  دارد  ای  جلسه  وی  با  شنبه  سه 
مشکلات  رفع  تا  می کنیم  مطرح  خاندوزی  با  هم 
گمرکی را در اولویت کاری وزارت اقتصاد قرار دهد. 
هم اکنون کشور نیار به سِرم دارد، اما متوجه شدیم 
که محموله های بزرگ سرم، شیر خشک، نهاده های 
دامی و ... چند سال در گمرک باقی مانده و تاریخ 

انقضای آنها گذشته است.
وی با بیان اینکه خاطیان این قصور باید پاسخگو 
باشند، خاطرنشان کرد: از دولت می خواهیم که این 
مشکل را پیگیری کند و افراد خاطی را به مجازات 
این  پشت  در  نیز  سودجویان  برخی  البته  برساند. 
قضایا هستند تا اجناس را به شکل قطره چکانی در 
اختیار مردم قرار دهند و به نوعی سبب گرانی آن 
بزنند. اگر جنس  تا سود کلانی به جیب  می شوند 
پیدا  کاهش  قیمت ها  شود  توزیع  بازار  در  وفور  به 
می کند که به ضرر سودجویان است به همین دلیل 
اجناس ضروری را توزیع قطره چکانی می کنند. این 
باید شفاف سازی شود تا خاطیان به سزای  موارد 

عمل خود برسند.

و  ایران  رتبه  عالی  هیات های  مشترک  نشست 
عراق به ریاست آیت الله سید ابراهیم رئیسی رییس 
عراق  وزیر  نخست  الکاظمی  مصطفی  و  جمهوری 
روابط  روزافزون  گسترش  شیوه های  و  شد  برگزار 
تجاری و بازرگانی بین دو کشور مورد بحث و بررسی 

قرار گرفت.
به گزارش »هم قلم« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
توجه  با  مشترک  نشست  این  در  جمهوری،  ریاست 
و  توسعه  مسیر  در  که  ای  گسترده  ظرفیت های  به 
تحکیم مناسبات اقتصادی تهران - بغداد وجود دارد، 
شیوه های توسعه روابط تجاری و اقتصادی، زیر ساخت 
های ارتباطی و اتصال شبکه ریلی دو کشور از جمله 
راه آهن بصره -شلمچه و نیز مطالبات مالی ایران از 

مشترک  نشست  گرفت.در  قرار  بررسی  مورد  عراق 
وزرای  همچنین  کشور  دو  رتبه  عالی  های  هیات 
مربوطه شیوه های عملیاتی کردن توافقات انجام شده 
بین دو کشور را بررسی و مورد گفت و گو قرار دادند.

در نشست مشترک هیات های عالیرتبه؛

ایران و عراق زمینه های گسترش روابط تجاری و بازرگانی را بررسی کردند 

اقتـصادیاقتـصادی
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رویترز در گزارشی نوشت: بسیاری از پناهجویان افغان 
که سالهای گذشته به علت شرایط موجود در کشورشان 
به ایران آمده بودند، اکنون در پی خروج نیروهای خارجی 
از افغانستان مشتاق بازگشت به خانه و ساختن آینده ای 

جدید در کشورشان هستند.
به گزارش »هم قلم«، »رویترز« افزود: گروه طالبان با 
بدست آوردن کنترل بر تمامی کشور افغانستان از جمله 
»کابل« پایتخت این کشور و خروج سربازان آمریکایی تا 
۳1 اوت به جنگ 20 ساله و حضور نظامی  آمریکا در این 

کشور پایان دادند. 
روز سه شنبه هفته گذشته طالبان در بیانیه ای از 
تشکیل دولت موقت خبر داد و فراخوانی در خصوص 

بازگشت پناهجویان این کشور صادر کرد. 
» نجیب الله « پناهجوی 28 ساله افغان که ماه گذشته 
از ولایت » هلمند « با پای پیاده  در سفری 10 روزه خود 
را به » زاهدان « شهر مرزی ایران با افغانستان رسانده بود 
تا از درگیری ها و جنگ در کشورش دور شود، با تغییر 
سریع شرایط در افغانستان در مدت اقامتش در ایران 
رو به رو شده است.  نجیب الله با شنیدن این فراخوان 

تصمیم به بازگشت فوری به کشورش گرفته است. 
او در مصاحبه با رویترز گفته است : » با توجه به اینکه 
شرایط در افغانستان به سمت بهتر شدن پیش می رود، 
ما همه می خواهیم به کشور خود بازگردیم. می خواهم 
به همه هموطنانم بگویم شرایط به سمت بهبود است و 

ما باید به کشورمان برگردیم و آنجا را بازسازی کنیم.« 

گفتنی است در مرکز اداره مهاجرت زاهدان، بسیاری 
از پناهجویان افغان مانند نجیب الله منتظر وسایل نقلیه 

برای بازگشت به افغانستان هستند. 
» ناصر احمد جعفری « پناهجوی دیگر افغان نیز در 
مصاحبه با این خبرگزاری افزود: » آمریکایی ها با مردم 
افغانستان رفتار خوبی نداشتند . در زمان حضور نیروهای 
بلاهای  و  داد  می  رخ  بسیاری  انفجارهای  آمریکایی 

بسیاری بر سر ما می آمد. 
پناهجویی دیگر نیز ابراز امیدواری کرد که افغانستان 
فرصت پیشرفت و توسعه داشته باشد و تمامی احزاب در 
این کشور به اجماعی برای صلح و ثبات دست پیدا کنند. 

وی امیدوار به پایان جنگ و درگیری است. 
براساس اطلاعات و داده های رسمی، ایران تا کنون 
میزبان بیش از ۳ میلیون پناهجوی افغان بوده که این 
کشور را به بزرگترین پذیرنده پناهجویان افغانستان تبدیل 

کرده است. 

پناهجویان افغان در ایران، مشتاق بازگشت به خانه

انریکه مورا، معاون مسئول سیاست خارجی اتحادیه 
بین المللی  آژانس  و  ایران  توافق  از  استقبال  با  اروپا 
انرژی اتمی، این توافق را گام مثبتی در جهت تداوم 

اطلاع از برنامه هسته ای ایران توصیف کرد.
توافق  از  قلم«، مورا ساعتی پس  به گزارش »هم 
ایران و آژانس بین المللی انرژی اتمی در پیام توییتری 
نوشت: این یک گام مثبت در جهت اطمینان از تداوم 
اطلاع درباره برنامه هسته ای ایران است و به دیپلماسی 

فضا می دهد، من از تلاش ها قدردانی می کنم.
اجرای  اروپا  اتحادیه  هدف  نوشت:  ادامه  در  مورا 
کامل برجام برای همه است.از این رو، ضروری است که 

ما گفت وگوهای وین را هر چه سریعتر از سر بگیریم.
انرژی  بین المللی  آژانس  مدیرکل  گروسی  رافائل 
اتمی نیز مذاکرات با مقامات ایران را در جریان سفرش 
به تهران، سازنده خواند و گفت که دو طرف در مسیر 
خوبی در راستای حل اختلاف نظرها حرکت می کنند.

وی بیان داشت که توافق به دست آمده راه حل 
قطعی نیست بلکه تدبیری در راستای خرید زمان برای 

دیپلماسی است.
مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی تصریح کرد: 

نگاه او به این توافق یک راه حل طولانی نیست.
اسفندماه  اتمی  انرژی  المللی  بین  آژانس  و  ایران 
دسترسی های  ارائه  برای  توافقی  به  گذشته  سال 
شده  مشخص  مکان  دو  به  ایران  سوی  از  داوطلبانه 
دست  آژانس  آزمایی  راستی  فعالیت های  تسهیل  و 
به  منقضی شدن  از  قبل  بار  یک  توافق،  این  یافتند. 
مدت یک ماه و تا  سوم تیرماه تمدید شد اما ایران 

بعد از آن تاریخ، توافق مذکور را تمدید نکرده است.
محمد اسلامی رییس سازمان انرژی اتمی جمهوری 
آژانس  کل  مدیر  گروسی  رافائل  و  ایران  اسلامی 
بیانیه  یکشنبه  روز  تهران  در  اتمی  انرژی  بین المللی 

آژانس  بازرسان  به  تا  توافق کردند  و  مشترکی صادر 
تجهیزات  فنی  سرویس  به  نسبت  داده  شود  اجازه 
نظارتی مشخص شده و جایگزینی کارت های حافظه 
آن ها که تحت مهر و موم مشترک در ایران نگهداری 

خواهند شد، اقدام کنند.
طرف  دو  امضاء  به  که  مشترک  بیانیه  اساس  بر 
رسید، آن ها روحیه همکاری و اعتماد متقابل و اهمیت 
تداوم آن و همچنین ضرورت رسیدگی به موضوعات 
مورد  را  فنی  منحصراً  و  سازنده  فضایی  در  فیمابین 

یادآوری و تاکید مجدد قرار داده اند.
چارچوب  در  است:  همچنین آمده  بیانیه  این  در 
طرف  دو  فی مابین،  موجود  همکاری های  و  تعاملات 
تصمیم گرفتند دیدارهای متقابل را در سطوح مرتبط 

تداوم دهند.
در همین راستا قرار شد معاون رییس جمهوری و 
رییس سازمان انرژی اتمی ایران در حاشیه کنفرانس 
عمومی آژانس با مدیرکل دیدار و مدیرکل نیز در آینده 
نزدیک به تهران سفر خواهد کرد تا مشورت های سطح 
بالا با هدف تقویت همکاری های میان ایران و آژانس 
موضوعات  درخصوص  بحث  و  مختلف  حوزه های  در 
فعلی مورد علاقه متقابل، با دولت جمهوری اسلامی 

ایران داشته باشد.

استقبال اتحادیه  اروپا از توافق ایران و آژانس اتمی

بین المللیبین المللی

اهمیت توافق جدید ایران و آژانس 
از نگاه نماینده روسیه در وین

نماینده روسیه در سازمان های بین المللی در وین 
در صفحه توییترش بر اهمیت تفاهم نامه جدید ایران و 

آژانس بین المللی انرژی اتمی تاکید کرد.
به گزارش »هم قلم«،  میخائیل  اولیانوف نماینده 
روسیه در سازمان های بین المللی در وین درباره توافق 
جدید ایران و آژانس بین المللی انرژی اتمی که در پی سفر 
رافائل گروسی مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی به 
تهران و دیدار و گفت و گوی او با محمد اسلامی رئیس 
سازمان انرژی اتمی ایران انجام شد، در صفحه توییترش 
نوشت: مدیر کل آژانس و رییس سازمان انرژی اتمی ایران 
امروز بر سر سرویس تجهیزات تصویر برداری آژانس در 
تاسیسات هسته ای ایران توافق کردند. این یک موضوع 
فنی اما بسیار مهم است. به آژانس کمک خواهد کرد 
همچنان از برنامه هسته ای ایران مطلع باشد. همچنین 
برای ایران هم به همان اندازه اهمیت دارد، از این نظر که 

می تواند مانع گمانه زنی های بی اساس شود. 
بر اساس این گزارش، اظهارات اولیانوف در پی این 
انرژی  بین المللی  آژانس  مدیرکل  که  شود  می  مطرح 
اتمی که امروز در تهران با رئیس سازمان انرژی اتمی 
کشورمان دیدار کرد در یک کنفرانس خبری مشترک 
گفت: برای من بازدید از ایران بسیار مهم بود زیرا برای 
اولین بار از زمان آغاز به کار دولت جدید در ای ان انجام 
گرفت. ایران و آژانس باید با یکدیگر کار کنند و همکاری 

خود را گسترش دهند.
گروسی افزود: توافق کردیم ادامه مذاکرات را در وین 
با  بالا  گفت وگوی سطح  برای  آن  از  پس  دهیم.  ادامه 

مقامات ایرانی مجدداً به تهران بازمی گردم.
همچنین در بیانیه مشترک ایران و آژانس که پس 
بازرسان  از این دیدار منتشر شده است، توافق شد به 
آژانس اجازه داده شود تا نسبت به سرویس فنی تجهیزات 
نظارتی مشخص شده و جایگزینی کارت های حافظه آن ها 
که تحت مهر و موم مشترک در ایران نگهداری خواهند 

شد، اقدام کنند.

طوفان شدید باعث جاری شدن 
سیل در فیلیپین شد 

اعلام  فیلیپین  مقامات 
کردند، طوفان شدید در جزایر 
شمالی فیلیپین منجر به قطع 
و  سیل  شدن  جاری  و  برق 

آوارگی هزاران نفر شد.
به  قلم«  »هم  گزارش  به 
ای« سنگاپور، طوفان  ان  از شبکه خبری »سی  نقل 
»چانتهو« که توط سازمان هواشناسی فیلیپین در رده 
بندی طوفان درجه 5 شناخته شده، پس از گذشتن از 
بخش شمالی این کشور از جمله جزیره »باتانس« کمی 

آرامتر شده است. 
و  ترین  قوی  طوفان  این  گفتند  محلی  ساکنان 
اگر  و  اند  دیده  کنون  تا  که  بوده  شدیدترین طوفانی 
ساختمان ها به اندازه کافی محکم ساخته نشده بودند، 

ویرانی های بسیاری به بار می آمد. 
از  بیش  این کشور   آژانس حوادث  گزارش  برپایه 
11 هزار نفر تحت تاثیر این طوفان قرار گرفتند و هنوز 
باشند.تا کنون  نفر در مراکز تخلیه می  از هزار  بیش 
هیچ گونه خسارت جانی  و مالی گزارش نشده است.  
طوفان چانتهو با رسیدن به کشور تایوان به درجه ۳ 
کاهش یافته و این جزیره با بارندگی شدید مواجه شده 
به  فیلیپین سالانه  براساس گزارش هواشناسی  است. 

طور متوسط 20 طوفان در این کشور اتفاق می افتد.



13

شماره  شماره  215215      2222  شهریور    شهریور  14001400

آژیر خطر در سرزمین های اشغالی به صدا درآمد
منابع خبری عربی یکشنبه شب از به صدا درآمدن 
صهیونیستی  شهرک های  و  سدیروت  در  خطر  آژیر 

اطراف غزه خبر دادند.
به گزارش »هم قلم« به نقل از رسانه های فلسطینی، 
شهرک  در  خطر  آژیر  این  که  کردند  اعلام  برخی 
سدیروت و شهرک های صهیونیست نشین اطراف غزه 

به صدا درآمده است.
به گفته منابع محلی فلسطینی،این آژیر به دنبال 
شلیک یک راکت از نوار غزه به سمت اراضی اشغالی به 
صدا درآمد و در پی آن سامانه گنبد آهنین فعال شده 

سرزمین های  چاپ  آحارانوت  یدیعوت  است.روزنامه 
اشغالی نیز با تأیید این حمله موشکی اعلام کرد که 

شهر سدیروت هدف موشک قرار گرفته است.
شبکه 12 رژیم صهیونیستی نیز گزارش داد که به 
دنبال شلیک این موشک از نوار غزه به سوی سدیروت، 

سامانه گنبد آهنین با این موشک مقابله کرده است.
به نظر میرسد که این ادعا بهانه لازم برای حمله 
فراهم کرده  را  نوار غزه  به  دوباره رژیم صهیونیستی 
واهی  بهانه  به  چندگاهی  از  هر  که  حملاتی  است، 

صورت می گیرد.

بین المللیبین المللی

منابع خبری عربی یکشنبه شب گزارش دادند که 
یک کاروان نیروهای اشغالگر آمریکا از طریق گذرگاه 
غیرقانونی »الولید« در کردستان عراق وارد خاک سوریه 

شده است.
به گزارش »هم قلم« به نقل از تارنمای اینترنتی 
شبکه خبری روسیا الیوم، این کاروان نظامی وارد شهر 

القامشلی سوریه شد.
کاروان  این  سوری،  محلی  منابع  گزارش  براساس 
قسد)نیروهای  نظامی  خودروی  یک  هدایت  با  که 
دموکراتیک سوریه به عنوان متحد آمریکایی ها( حرکت 
می کرد، شامل تریلی های حامل خودروها و تجهیزات 
نظامی و همچنین چند دستگاه تانکر سوخت مخصوص 
مواد  حامل  کامیون های  و  آمریکایی  هواپیماهای 

لجستیک بود.
این کامیون ها طبق معمول همیشه از طریق گذرگاه 
مرزی وغیر قانونی الولید با منطقه کردستان عراق وارد 

سوریه شدند.
این گزارش، شمار کامیون ها را 50 کامیون برشمرده 
است که دارای پلاک منطقه کردستان عراق بوده و به 
سوی و به سوی پایگاه های آمریکا در استان الحسکه و 

دیر الزور درحال حرکت بوده اند.
نظامیان اشغالگر آمریکایی در 15 و 21 و ۳0 تیرماه 
نیز به ترتیب 44 و ۳۷ و ۳0 خودروی نظامی را از طریق 

این گذرگاه غیر قانونی وارد خاک سوریه کرده بودند.
نیروهای اشغالگر آمریکایی با همکاری شبه نظامیان 
کرد سوریه موسوم به »قسد« کنترل بیشتر میدان های 
به  برای سرقت آن  را  نفتی در منطقه جزیره سوریه 
عهده دارند و در ماه های اخیر هزاران کامیون حامل 
سلاح، تجهیزات نظامی و لجستیکی وارد مناطق نفتی 
سوریه شده اند.نظامیان وابسته به ائتلاف بین المللی به 
سرکردگی آمریکا در ادامه سرقت نفت سوریه و محاصره 

در  خود  نیروهای  تقویت  حال  در  کشور،  این  مردم 
شرق سوریه هستند.منابع خبری 12 مردادماه 99 به 
نقل از »مظلوم عبدی« فرمانده شبه نظامیان نیروهای 
دموکراتیک سوریه )قسد( اعلام کردند که این گروه با 
یک شرکت نفتی آمریکایی قرارداد  نفتی بسته است. 
توافق  نیز 12 مردادماه 99  امورخارجه سوریه  وزارت 
امضا شده میان نیروهای دموکراتیک سوریه )قسد( با 
یک شرکت نفتی آمریکایی را سرقت نفت سوریه خواند 

و تاکید کرد که این توافق باطل و غیرقانونی است.
نیروهای دموکراتیک سوریه شبه نظامیان کرد وابسته 
به نظامیان آمریکایی هستند که در شرق و شمال شرق 
سوریه حضور دارند.دولت سوریه بارها تأکید کرده است 
که این شبه نظامیان و آمریکایی ها در شرق و شمال 
شرق سوریه هدفی جز غارت نفت ندارند و به حضور 

غیر قانونی آنان پایان خواهد داد.
با شکست گروه تروریستی داعش به عنوان بازوی 
نیروهای   ،1۳9۶ سال  ماه  آذر  در  سوریه  در  آمریکا 
آمریکایی مستقیما جایگزین این گروهک شدند و دقیقا 
از همان زمان نیز به جای داعش شروع به استخراج و 
سرقت نفت سوریه و ادامه کشتار مردم این کشور کردند. 
طی سال های اخیر آمریکا در منطقه غرب آسیا به ویژه 
در سوریه بلای جان مردم و سارق منابع نفتی آن ها شده 
است، اقدامی که پیش از این گروهک تروریستی داعش 

انجام داده است.

ورود یک کاروان  نظامی آمریکایی دیگر از عراق به سوریه

 بازگشایی مدارس بنگلادش پس از ۱۸ ماه تعطیلی 
مدارس بنگلادش پس از 18 ماه تعطیلی که یکی 
از طولانی ترین تعطیلی های ویروس کرونا در جهان به 

حساب می آید، روز یکشنبه بازگشایی شدند.
به گزارش »هم قلم« به نقل از خبرگزاری فرانسه، 
بازگشایی مدارس در بنگلادش پس از آن صورت گرفت 
که یونیسف هشدار داد تعطیلی طولانی مدت مدارس 
در طول بحران کووید19 نابرابری را برای میلیون ها 
کودک در سراسر جنوب آسیا بدتر می کند.با بازگشایی 
بهداشتی دانش  بنگلادش، طبق دستورات  مدارس در 
آموزان در ابتدای ورود به مداس از طریق دستگاه های تب 
سنج دمای بدن آنها چک می شود. مدارس در بنگلادش 
در حالی پس از 18 ماه تعطیلی کرونا باز می شوند که 

به گفته انجمن اپراتورهای مخابراتی این کشور، تنها 41 
درصد از 1۶9 میلیون جمعیت بنگلادش دارای تلفن های 
هوشمند هستند، این بدان معناست که میلیون ها کودک 
نمی توانستند به کلاس های آنلاین دسترسی داشته باشند.

ابتلای ۱۸ شهروند ژاپنی به 
سویه »اتا«

وزارت بهداشت ژاپن می گوید، برای نخستین بار 
وجود 18 مورد ابتلا به سویه »اتِا« ویروس کرونا در 

این کشور تأیید شده است.
ژاپن،  تلویزیون  از  نقل  به  به گزارش »هم قلم« 
در  گذشته  سال  دسامبر  در  بار  نخستین  اتا  سویه 
ماه  در  بهداشت  جهانی  سازمان  شد.  یافت  بریتانیا 
یا  به فهرست نسخه های مورد توجه  را  مارس آن 
VOI افزود.این وزارتخانه می گوید که این 18 نفر 
پس از تجزیه و تحلیل نمونه های افرادی به دست 
سال  دسامبر  بین  کشور  به  ورود  از  پس  که  آمد 
گذشته تا ۳ سپتامبر امسال آزمایش ویروس کرونای 

آنها در فرودگاه مثبت شد.
وبسایتی که توالی های ژنتیک نسخه های ویروس 
کرونا در آن ثبت می شود، نشان می دهد که این 

سویه در بیش از ۷0 کشور یافت شده است.
که  است  حالی  در  جدید  سویه  این  شناسایی 
دولت ژاپن تصمیم دارد وضعیت اضطراری ویروس 
کرونا را در بسیاری از مناطق کشور تمدید کند. این 
وضعیت در 19 استان شامل توکیو و اوساکا تا پایان 

ماه سپتامبر برقرار خواهد بود.
سوگا یوشیهیده نخست وزیر ژاپن، می گوید که 
تعداد مبتلایان جدید به کرونا در سراسر کشور روند 
نزولی یافته اما هشدار می دهد که تعداد بیماران حاد 

همچنان بالا است.
قرار بود وضعیت اضطراری که در حال حاضر در 

21 استان برقرار است روز یکشنبه پایان یابد.

گسترش شعله های سرکش آتش 
در سواحل مدیترانه ای اسپانیا

اندلوس اسپانیا روز یکشنبه اعلان  دولت محلی 
های  سوزی  آتش  گسترش  ادامه  پی  در  که  کرد 
سرکش، شهروندان 2 شهر دیگر در این ناحیه نیز 

تخلیه می شوند.
به گزارش »هم قلم« به نقل از خبرگزاری رویترز  
شعله های سرکش آتش که بر اثر تندبادهای نیرومند 
پخش شده اند و همچنین دمای هوای بالای اواخر 
تابستان، از روز چهارشنبه موجب گریز بیش از یک 
هزار تن از خانه هایشان و جان باختن دستکم یک 
امدادگر در کوهستان های »سیرابرمیا« برفراز استپونا 
شده که مکانی تفریحی مورد علاقه گردشگران  و 

بازنشستگان در سواحل دریای مدیترانه است.
دولت اسپانیا روز یکشنبه دستور تخلیه اضطراری 
که  کرد  صادر  را  نفری   400 و   500 شهرک   2
ساکنانشان در روز پیش در پی انتشار لایه ای دود 
در ارتفاع پائین در این نقاط، وادار به ماندن در خانه 

هایشان شده بودند.
دولت محلی اعلان کرد که شهروندان با اجرای 
گسترش  از  پیش  و  امنیتی  اقدامات  بیشترین 

احتمالی بیشتر آتش در آن نقاط، تخلیه می شوند.
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تیم منتخب کشتی آزاد ایران با کسب 2 مدال 
نقره و 2 مدال برنز به کار خود رقابت های بین المللی 

کشتی آزاد جام الکساندر مدوید پایان داد.
المللی  بین  رقابت های  قلم«،   »هم  گزارش  به 
کشتی آزاد جام الکساندر مدوید روزهای 19 تا 21 
شهریورماه در شهر مینسک کشور بلاروس برگزار شد 
و در پایان تیم ایران توسط پیمان نعمتی و عباس 
اوزان ۶5 و 125 کیلوگرم صاحب مدال  فروتن در 
نقره و کیان محمودجانلو و امیرحسین فیروزپور در 

اوزان ۶5 و 92 کیلوگرم صاحب مدال برنز شد.
از  پس  ویسی  مهدی  کیلوگرم   5۷ وزن  در 
استراحت در دور نخست در دور دوم در حالی که 1 
بر صفر مقابل مسلم سعداله یف از روسیه پیش بود 
مقابل این حریف ضربه شد و با توجه به حضور این 
کشتی گیر در دیدار فینال به دیدار رده بندی رفت. 
وی در این دیدار مقابل گوگا ژیگوا از گرجستان با 

نتیجه ۶ بر 1 مغلوب و پنجم شد.
در وزن ۶5 کیلوگرم کیان محمود جان لو پس 
از استراحت در دور اول، در دور دوم با نتیجه ۶ بر 
از گرجستان گذشت.  ایوریکو جولاکیدزه  از سد   ۶
پیمان نعمتی دیگر نماینده کشورمان در این وزن، 
پس از استراحت در دور نخست، در دور دوم مقابل 
مصطفی احمداف از تاجیکستان با نتیجه 5 بر 4 به 
پیروزی دست یافت. دو نماینده کشورمان در دیدار 
نیمه نهایی به مصاف هم رفتند که نعمتی با نتیجه 
4 بر ۳ به پیروزی رسید و راهی دیدار فینال شد. 
از  فرضعلیف  رمضان  مقابل  فینال  دیدار  در  نعمتی 
روسیه با نتیجه 8 بر 8 مغلوب شد و به مدال نقره 
نعمتی  مقابل  شکست  با  نیز  محمودجانلو  رسید. 
راهی دیدار رده بندی شد. وی در این دیدار با نتیجه 
تاجیکستان  از  احمداف  از سد مصطفی  بر صفر   ۳

گذشت و سوم شد.
دور  در  نژاد  کوچ  محسن  کیلوگرم   ۷4 وزن  در 
نوریکایو  بر 2 مغلوب عظمت  نتیجه 11  با  نخست 
از بلاروس شد و با توجه به  حضور این کشتی گیر 
در دیدار فینال وی به گروه بازنده ها رفت. وی در 

این گروه با توجه به حاضر نشدن حریف بلاروسی 
پیروز دیدار شانس مجدد شد و به دیدار رده بندی 
دیمیتری  مقابل  دیدار  این  در  نژاد  کوچ  یافت.  راه 
جیووی از گرجستان با نتیجه ۷ بر 5 مغلوب و پنجم 

شد.
در وزن 92 کیلوگرم امیرحسین فیروزپور در دور 
اول آرکادزی پاهاسین از بلاروس را با نتیجه  8 بر 2 
از پیش رو برداشت وی در دور دوم مقابل عمرحاجی 
محمداف از بلاروس با نتیجه 10 بر صفر مغلوب شد 
و با توجه به حضور حریفش در دیدار فینال، فیروز 
پور به گروه بازنده ها رفت. وی در این گروه با نتیجه  
12 بر 2 مقابل ادلان تاسویف از بلاروس به پیروزی 
این  در  وی  یافت.  راه  بندی  رده  دیدار  به  و  رسید 
از  احمداف  سعید  سد  از   5 بر   15 نتیجه  با  دیدار 

روسیه گذشت و به مدال برنز دست یافت.
دور  در  فروتن  عباس  کیلوگرم   125 وزن  در 
از  ژورژولیانی  الکسی  صفر  بر   ۶ نتیجه  با  نخست 
گرجستان را مغلوب کرد. وی در دور دوم با نتیجه 
1۳ بر 2 مقابل سولومون ماناشویلی از گرجستان به 
پیروزی رسید و راهی مرحله نیمه نهایی شد. فروتن 
عصر امرزو در این مرحله با نتیجه 10 بر صفر ویتالی 
دیدار  به  و  کرد  مغلوب  را  بلاروس  از  پلاسنیاک 
دیانیس  مقابل  دیدار  این  در  وی  یافت.  راه  فینال 
و  مغلوب  بر 1  نتیجه ۷  با  بلاروس  از  خرامیانکوف 

صاحب مدال نقره شد.

۲ نقره و ۲ برنز آزادکاران ایران در جام مدوید

شکست سنگین فروتن در فینال مقابل بلاروس

صد درصد سهام باشگاه فرهنگی ورزشی استقلال 
خوزستان به فروش گذاشته شد.

در حالی که مسئولان استان خوزستان صراحتا عنوان 
خوزستان  استقلال  سهمیه  فروش  با  که  بودند  کرده 
مخالف هستند و هیچ منع قانونی برای فعالیت این تیم 
در لیگ یک وجود ندارد و کمک می کنند که این تیم 
حضور پرقدرتی در فصل جدید لیگ یک داشته باشد اما 
امروز )21 شهریورماه( صد درصد سهام باشگاه فرهنگی 
با چاپ  مراحل لازم،  استقلال خوزستان طی  ورزشی 
روزنامه به مزایده گذاشته شد و زنگ نابودی این تیم 

به صدا در آمد.
به گزارش »هم قلم«،  نیمه های مردادماه سال جاری 
خبرهایی مبنی بر فروش سهمیه استقلال خوزستان 
استانی  مختلف  مسئولان  که  خبرهایی  شد.  منتشر 
معاون  و  خوزستان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل  از  اعم 
آن  به  نسبت  خوزستان  استانداری  اجتماعی  سیاسی 
واکنش نشان دادند و عنوان کردند که مخالف فروش 
سهمیه های تیم های ورزشی استان هستند اما از آن جا 

که بیش از 90 درصد سهام باشگاه استقلال خوزستان 
متعلق به گروه ملی است و شرکت گروه ملی نیز متعلق 
به بانک ملی بوده، گویا مسئولان تهران نشین دیگر قصد 
تیم داری در لیگ یک را ندارند و به مزایده گذاشته شدن 
سهام باشگاه فرهنگی ورزشی استقلال خوزستان، گواه 
استان  ادامه مسئولان  در  دید  باید  است.  این موضوع 
خوزستان، چه اقدامی برای حفظ این سهمیه خواهند 
داشت و آیا استقلال خوزستان نیز همچون استقلال اهواز 

به خاطره ها می پیوندد.

استقلال خوزستان رسما به مزایده گذاشته شد

پین ۳۰ درصد از پول خود را دریافت کرد
مربی ایتالیایی استقلال روی 

نیمکت می نشیند

گابریل پین پس از حضورش در تیم فوتبال استقلال 
به عنوان مربی آبی پوشان ۳0 درصد از مبلغ قرارداد خود 

را دریافت کرده است.
به گزارش »هم قلم«،  گابریل پین مربی جدید تیم 
فوتبال استقلال پس از حضور این تیم در دوبی، سه شنبه 
هفته گذشته با پروازی تهران را به مقصد دوبی ترک کرد 

و به جمع آبی پوشان پیوست.
هزینه پرواز گابریل پین به شهر دوبی، حدود 2۶00 
یورو شد  که باشگاه استقلال با وجود محدودیت های 

مالی، این بلیت را پرداخت کرد.
محض  به  پین  ایسنا،  خبرنگار  پیگیری های  طبق 
درصد  آبی ها ۳0  در جمع  و حضور  دوبی  به  ورودش 
مبلغ قرارداد خود را دریافت کرده است و با صدور کارت 
روی  )دوشنبه(  امشب  استقلال  تیم  در  مربی گری اش 
الهلال عربستان خواهد  بازی مقابل  نیمکت آبی ها در 

نشست.

گلزنی و اخراج قلی زاده در بلژیک
خنت  برابر  ایرانی  لژیونر 
اول  نیمه  در  و  کرد  گلزنی 

اخراج شد.
به گزارش »هم قلم«،شارلوا 
امروز در چارچوب هفته هفتم 
لیگ بلژیک مقابل خنت قرار گرفت و به برتری ۳ بر 
2 رسید. علی قلی زاده توانست یکی از گل های تیمش 
را به ثمر برساند ولی در ادامه در همان نیمه اول با 

دریافت دو کارت زرد از زمین بازی اخراج شد.
این دیدار در نهایت با برتری ۳ بر دو شارلوا به پایان 
رسید. این دیدار تا دقایق پایانی و ثانیه های پایانی با 
تساوی 2 بر 2 در جریان بود تا اینکه شارلوا گل سوم 

را به ثمر رساند.

تجلیل هیات اجرایی از مربیان 
طلایی ایران در المپیک توکیو

هیات اجرایی کمیته ملی المپیک از سرمربی کاراته 
و دو مربی تیراندازی که شاگردانشان موفق به کسب 

مدال طلای المپیک توکیو شدند، تجلیل کرد.
به گزارش ایسنا، جلسه هیات اجرایی کمیته ملی 
المپیک برگزار شد. اعضای هیات اجرایی در این جلسه 
از شهرام هروی سرمربی کاراته و محسن نصراصفهانی 
و احمد نجفی مربیان )تپانچه( تیراندازی برای کسب 

مدال طلا در المپیک توکیو تجلیل کردند.
اما  نداشت  حضور  توکیو  المپیک  در  نجفی  البته 
چون در اردوها حضور داشت از او نیز تجلیل شد. جواد 
فروغی در تیراندازی و سجاد گنج زاده در کاراته موفق 

به کسب مدال طلا شدند.
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